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با  کرد:  اظهار  البرز  استان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
ذخیره  آب  حجم  تاکنون  مصارف  و  مخازن  بهینه  مدیریت 
میلیون  ترتیب ۵۸ و ۱۶۹  به  و طالقان  شده در سدهای کرج 
مترمکعب رسیده که نسبت به سال گذشته که سال بسیار کم 
بارشی بود به ترتیب ۵۰ و هفت درصد افزایش نشان می دهد. 

داوود نجفیان گفت: طبق پیش بینی های هواشناسی این انتظار 
می رفت که در پاییز، بارش باران در حد نرمال و حتی بالاتر 

ازآن اتفاق بیافتد.
این درحالی است که پیش بینی  بارش های پاییزه محقق نشد و 
بر اساس آخرین نتایج ثبت شده، مجموع بارش استان از اول 
سال آبی تاکنون به میزان ۵۰ درصد در مقایسه با میزان مشابه 

متوسط بلند مدت، کاهش داشته است .
نجفیان درباره ذخایر آب موجود در سدهای استان بیان کرد: در 
با ظرفیت ۱۸۰ میلیون مترمکعب دارای  حال حاضر سد کرج 
حجم ذخیره آب به میزان ۵۹ میلیون مترمکعب است که نسبت 
به سال گذشته ۵۰ درصد افزایش داشته است. به عبارتی ۳۲ 

درصد حجم سد پر از آب است. 
همچنین سد طالقان با ظرفیت ذخیره ۴۲۰ میلیون مترمکعب 
با حجم  مترمکعب  میلیون  میزان ۱۶۹  به  ذخیره  دارای حجم 
پرشدگی ۴۰ درصد است که نسبت به زمان مشابه سال گذشته 

هفت درصد افزایش داشته است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز افزود: ذخیره امسال 
بالاتر  درصد  گذشته حدود ۵۰  به سال  نسبت  استان  سدهای 

است. 
البته این افزایش به این معنی نیست که ورودی سد بیشتر شده 

است، بلکه حفظ حجم آب سدها، به خاطر مدیریت مخزن و 
ذخیره سازی که انجام شده، صورت گرفته است.

نجفیان ادامه داد: در سال گذشته شرایط از لحاظ بارش و ذخیره 
شرایط  متاسفانه  هم  امسال  و  بود  نامناسب  بسیار  آب  سازی 
خیلی خوبی تاکنون نداشته ایم. بنابراین بر اساس پیش بینی و 
تجارب سال های گذشته، مدیریت مخزن و افزایش حجم آب 
ذخیره سازی شده موجود و تفاوت آن نسبت به سال گذشته، 

ناشی از مدیریت مصرف پاییزه و در بخش های مختلف است.
وی درباره ذخیره آب سد طالقان گفت: حجم آب موجود در این 
سد نسبت به سال گذشته حدود هشت درصد مثبت است که 
این مقدار به علت مدیریت مصرف در بخش کشاورزی محقق 
شده است. تمامی اقدامات مدیریتی مخازن سدها برای اینکه 
بتوانیم در سال آتی در پیک مصرف فصل تابستان برای استان 
انجام  باشیم،  داشته  را  شرب  آب  تامین  تهران  استان  و  البرز 

شده است.
بهاری  و  زمستانه  بارش های  بینی  پیش  اینکه  درباره  وی 
امیدواریم که  بیافزاید اظهار کرد:  بر ذخایر آب سدها  می تواند 
برخلاف پیش بینی های بارش در پاییز، در زمستان بارش های 
خوب و حداقل بالای نرمال داشته باشیم تا در مخازن بیشترین 

حجم آب را برای تامین شرب ذخیره کنیم.
در حد  بهار  و  زمستان  ماه های فصل های  از  بعضی  در   شاید 
نرمال بارندگی ها محقق شود، ولی هر چقدر فاصله زمانی بیشتر 

باشد خطاها هم در پیش بینی بیشتر می شود.
مورد  بیشتر  نزدیک  زمان های  بینی  های  پیش  همین  برای 

اعتماد بوده و امیدواریم اتفاق بیافتد .
استان  آب سدهای  و مصارف  مدیریت مخازن  درباره  نجفیان 
افزود: به خاطر شرایط کاهشی قابل توجه در بارش کل کشور، 
هم  البرز  و  تهران  استان  که  مرکزی  فلات  در  خصوص  به 
دو  هر  بالای  جمعیت  به  توجه  با  می شود،  محسوب  آن  جزو 
در  شرب  بخش  در  آبی  تنش  بروز  از  جلوگیری  برای  استان، 
پیک تابستان سال آینده و پایداری در تامین و توزیع آب شرب 
در هردو استان، حتما باید مثل سال گذشته مدیریت مصرف در 

مخازن استان در اولویت قرار گیرد.

مدیر کل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری البرز تاکید کرد که 
گردشگری می تواند محور توسعه اقتصاد روستایی باشد.

فرشاد قدوسی، مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استاندالی البرز، 
شهرستان  دهیاران  محوریت  با  روستایی  توسعه  آموزشی  کارگاه  در 
روستاهای  اقتصادی  رونق  عامل  می تواند  گردشگری  گفت:  کرج، 

منطقه باشد، بنابراین به عنوان محور اقتصاد روستایی مد نظر است.
برگزاری  البرز  استانداری  شوراهای  و  روستایی  امور  دفتر  کل  مدیر 
رشد  برای  ای  زمینه  را  دهیاران  برای  گردشگری  آموزشی  دوره های 
اقدامی ضروری  را  آموزش ها  این  و  کرد  عنوان  روستاها  گردشگری 

کرج،  شهرستان   روستاهای  بر  علاوه  اینکه  بیان  با  قدوسی  دانست. 
دیگر روستاهای استان نیز ظرفیت خوبی برای رشد گردشگری دارند، 
ظرفیت های  نیز  طالقان  شهرستان  و  برغان  مانند  روستاهایی  گفت: 

خوبی برای این منظور دارند. 
بومگردی  البرز  استانداری  شوراهای  و  روستایی  امور  دفتر  کل  مدیر 
را یکی از شاخصه های مهم گردشگری روستایی عنوان کرد و گفت: 
ایجاد ۴۰ بومگردی در استان با همت اداره کل میراث فرهنگی البرز 
مدنظر است که می تواند نقش بسزایی در توسعه گردشگری روستاهای 

استان داشته باشد.

رییس کانون سردفتران و دفتریاران:

دفاتر اسناد رسمی هوشمندسازی می شوند

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

سد کرج و طالقان چقدر ذخیره آب دارند؟

مدیر کل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری البرز :

گردشگری می تواند محور توسعه اقتصاد روستایی باشد

 در گام نخست اجرای طرح نظارتی ویژه برخورد با تخلف »عدم درج قیمت« و »نصب نرخنامه« 
در تمامی واحدهای صنفی در دستور کار همه بازرسان اداره کل صمت خواهد بود

| صفحه 3 | 

فضاسازی شهری
 در روز زن

 ضروری است

| مرتضی ولی پوری | 
|  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز |

دیدگاه مترقی رهبری به زنان
------------ دکتر فرشته روح افزا ؛ عضو هیات علمی دانشگاه تهران -----------

رهبرمعظم انقلاب روز گذشته بیانات بسیار مهمی در مورد نقش و جایگاه زنان در خانواده و اجتماع داشتند. ایشان بر برابری 
زن و مرد در مراتب عروج معنوی و قدرت یکسان این دو در نقش آفرینی اجتماعی تاکید کردند.

همچنین افزودند که ملاک واگذاری مسئولیت های اجتماعی و سیاسی به زنان و مردان باید شایسته سالاری، توانمندی  و 
استعدادهای آنها باشد. البته این نخستین بار نیست که ایشان جایگاه زن را از این زاویه تجزیه و تحلیل می کنند چرا که رهبری 
همواره تاکید داشته اند که زن و مرد در خلقت، به واسطه برخورداری از روحی واحد با یکدیگر برابرند و در نتیجه می توانند 
نقش آفرینی های یکسانی داشته باشند.با این حال در بیانات رهبری یک نکته ظریف وجود دارد و آن این که این برابری نباید 
با برابری جنسیتی که دنیای غرب آن را ترویج می کند، اشتباه گرفته شود. در واقع رهبر انقلاب بر عدالت جنسیتی تاکید دارند؛ 
عدالتی که می گوید زنان اگر چه می توانند مانند مردان مسئولیت های مختلف اجتماعی و سیاسی را برعهده بگیرند ولی در این 

ایفای نقش باید دو حساسیت را درنظر داشته باشند: اول خانواده و دوم مراقبت از خطر جاذبه های جنسی. 
از دیدگاه رهبری، حفظ سکان و کیان خانواده برعهده زن است؛ همچنین وظیفه مادری، یک ویژگی منحصربه فرد است که 
فقط به زنان داده شده است. بنابراین اگر قرار است زنان عهده دار مسئولیت های اجتماعی باشند نباید از این وظیفه غفلت کنند 
زیرا این ویژگی ذاتی زن را هیچ مردی نمی تواند عهده دار شود. در واقع خانواده و وظیفه مادری در فرآیند حضور اجتماعی زن 
نباید فدا شود؛ همان طور که توانمندی ها و استعدادهای زنان نباید نادیده گرفته شود.البته متاسفانه در جامعه ما دو نگاه وجود 
دارد که مغایر با این دیدگاه است؛ یکی اعتقاد به سوق دادن زنان به سمت نمایش جاذبه های جنسی که تحت تاثیر هجمه های 
غربی شکل گرفته و دیگری نگاهی عقب افتاده به زن که حاصل جماد فکری است که نگاهی غلط و سطح پایین به زنان دارد. 
طبق نگاه دوم، زنان موجودی ناتوان و ضعیف هستند که نمی توانند عهده دار امور سطح بالا باشند؛ نگاهی که کاملا در مغایرت 
با دیدگاه های مقام معظم رهبری در مورد زنان است. این موضوع نشان می دهد که رواج اندیشه ها و دیدگاه های رهبری در 
جامعه ضروری است چرا که این همان دیدگاهی است که اسلام درباره زن دارد یعنی نگاهی منطقی و عقلانی. این دیدگاه 
در جامعه ما باید تبدیل به گفتمان شود تا همگان بدانند زن ابزار جنسی نیست بلکه انسانی است که با توجه به استعدادها و 
توانایی هایش می تواند در جامعه نقش آفرینی کند. اگر این مسأله تبیین شود نه تنها زنان جامعه ما بلکه همه زنان در جهان 

نجات یافته و به جایگاه واقعی خود دست می یابند.

کلام نخست
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جوانی جمعیت  بر ضرورت  تأکید  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
گفت: جمعیت یکی از بزرگ ترین و مهم ترین مؤلفه های اقتدار و امنیت 
نیازمند  اسلامی  ایران  اقتدار  و  عزت  از  دفاع  برای  و  است  کشور  هر 

جمعیت هستیم.
جمعیت  جوانی  قرارگاه  نشست  دومین  در  مرتضوی  صولت  سید 
وزارتخانه تعاون، کار و رفاه اجتماعی، ضمن ابراز خرسندی از برگزاری 
این نشست، آن را خوشحال کننده و امیدوارکننده عنوان کرد و گفت: 
خوشحال کننده از این جهت که خوشبختانه در قرارگاه جوانی جمعیت 
وزارت تعاون اقدامات بسیار خوبی انجام شده است و امیدوارکننده از این 

جهت که اراده های قوی و پولادین پای این کار هستند.

وی ضمن تأکید بر اهمیت موضوع جوانی جمعیت، تبیین نقش جمعیت 
در اقتدار و توسعه کشور برای آحاد مختلف جامعه را ضروری دانست و 
از تمامی سازمان های زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
خواست در راستای تکلیفی که مقام معظم رهبری کرده است و استفاده 
تبیین  برای  را  خود  ظرفیت های  مردم،  به  خدمت  مِکنت  و  توفیق  از 
بسیج  خود  هدف  جامعه  حوزه  در  جمعیت  جوانی  گسترش  و  جمعیت 

کرده و به کار گیرند.
و  خواند  مهم  را  حوزه  این  در  اجتماعی  مسئولیت  همچنین  مرتضوی 
گفت: مسئولیت اجتماعی شرکت های وابسته، باید در مسیر کمک به 
طرح  همچون  طرح هایی  اجرای  وی  شود.  هزینه  نیز  جمعیت  جوانی 

جمله  از  را  الکترونیک  کالابرگ  و  شیرده  و  باردار  مادران  از  حمایت 
اقدامات در راستای حمایت از طرح جوانی جمعیت اعلام و خاطرنشان 
باید مشوق های هدفمند در نظر  از جوانی جمعیت  برای حمایت  کرد: 
کار،  عالی  مصوبات شورای  اهمیت  بر  گرفته شود.مرتضوی همچنین 
فرزند  تعدیل ضریب  و  بازنشستگان  کارگران، سفره  معیشت  به  توجه 

در دهک بندی تأکیدکرد.
براساس اعلام مرکز اطلاع رسانی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
»محمد چکشیان« نایب رئیس قرارگاه جوانی جمعیت وزارت تعاون، کار 
موضوع جمعیت  استراتژیک بودن  بر  تأکید  نیز ضمن  اجتماعی  رفاه  و 
برای کشور و اهمیت نقش بالاترین مقام مسئول هر دستگاه در پیشبرد 
این موضوع در آن دستگاه، بر نقش تبیینی مدیران در بدنه تأکید کرد.

و  ستادی  معاونت های  رتبه بندی  و  عملکرد  ارزیابی  از  همچنین  وی 
سازمان های تابعه ناظر به تکالیف اختصاصی، عمومی و انقلابی ایشان 

در موضوع جمعیت و فرزندآوری در دبیرخانه این قرارگاه خبر داد.
بهداد در تشریح اهم وظایف قرارگاه اظهار کرد: عملیاتی کردن تکالیف 
درون دستگاهی  گفتمان سازی  و  فرهنگ سازی  عمومی،  و  اختصاصی 
با  در حوزه جوانی جمعیت، تدوین و پیگیری پیوست جمعیتی متناظر 
مأموریت های اصلی وزارتخانه و سازمان های تابعه از جمله این وظایف 
از خانواده و  قانون حمایت  به برخی مواد  اشاره  با  است.وی همچنین 
جوانی جمعیت گفت: افزایش مرخصی به ۹ ماه با پرداخت تمام حقوق 
با  ماه   ۱۲ به  بیشتر  و  قلو   ۲ زایمان  مرخصی  افزایش  فوق العاده ها،  و 
مادران،  بازنشستگی  کاهش سن  فوق العاده ها،  و  حقوق  تمام  پرداخت 
از ۳ فرزند، بسته  بیمه اجتماعی مادران خانه دار روستایی دارای بیش 
بهداشتی و تغذیه مادران باردار و شیرده و هزینه های درمان ناباروری، 
از جمله مواد این قانون است که برآوردهای بودجه ای به تفکیک نیز 

برای سال ۱۴۰۳ برای آن در نظر گرفته شده است.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

برای جوانی جمعیت باید مشوق های هدفمند 
در نظر گرفته شود

 مدیرکل ثبت احوال البرز :

۹۸ هزار کارت هوشمند ملی در البرز 
صادر شد

مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز :

۱۲ مخزن آب در رجایی شهر کرج 
شست وشو می شود

برای  از ۹۸ هزار کارت هوشمند ملی طی سال جاری  از صدور بیش  البرز   مدیرکل ثبت احوال 
متقاضیان در این استان خبر داد.

عباس فتح الهی اظهار کرد : در این مدت نیز ۷۳ هزارو۶۷۲ فقره درخواست جدید برای دریافت 
کارت هوشمند ملی از متقاضیان وصول شده است .

وی اضافه کرد: از ابتدای طرح جایگزینی کارت های جدید ملی تاکنون ۲ میلیون و ۴۹۸ هزار کارت 
در این استان صادر شده است .

فتح الهی بیان کرد: متقاضیان کارت هوشمند ملی می توانند به صورت اینترنتی پیش ثبت نام خود 
را انجام داده و پس از اخذ نوبت در مهلت مقرر به دفاتر صدور کارت ملی هوشمند مراجعه کنند.

جامعه  به  ورود  برای  ای  مقدمه  عنوان  به  ملی  هوشمند  کارت  گفت:  البرز  احوال  ثبت  مدیرکل 
اطلاعاتی، می تواند موجب توزیع عادلانه فرصت ها، کاهش بسیاری از هزینه های دولت، مردم 
و بنگاه ها شود. فتح الهی افزود : همچنین امسال ۶۸ هزار شناسنامه مکانیزه برای متقاضیان در 
استان البرز صادر شده است .وی گفت: اکنون شناسنامه مکانیزه برای متقاضیان ۱۵ ساله،افرادی که 
شناسنامه آنها مفقود شده و یا افرادی که مشخصات سجلی آنها بر اساس آرا ی دادگاه و حل اختلاف 

ثبت احوال تغییر کرده باشد، صادر می شود.
مدیرکل ثبت احوال البرز اضافه کرد: ضریب امنیتی بالا و عدم امکان جعل و سوء استفاده از جمله 
ویژگی های شناسنامه های مکانیزه است.فتح الهی اضافه کرد: امسال ۱۷هزارو ۴۰۰ مورد ولادت و 

۱۰ هزارو ۱۱۲ مورد فوت در استان البرز ثبت شده است .
وی همچنین در خصوص فعالیت سامانه سهیم یادآور شد : این سامانه مربوط به خدمات یکپارچه 
سازمان ثبت احوال است که اطلاعات فردی، خدمات الکترونیکی نظیر تغییر نام، درخواست کارت 

ملی ، درخواست گواهی تجرد و تغییر نشانی در این درگاه قابل مشاهده است .

مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز گفت: شست وشوی مخازن آب در منطقه رجایی شهر به منظور 
ارتقای کیفیت آب شرب شهروندان در حال انجام است.

حمید نامداری، مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز،گفت: شستشوی کلیه مخازن آب طبق استاندارد 
بهداشت در منطقه رجایی شهر تاپایان دی ماه به اتمام می رسد. 

آب  توسعه  و  برداری  بهره  معاونت  نظارت  تحت  اقدام  این  افزود:  البرز  آبفای  مدیرعامل شرکت 
استان و طبق برنامه زمانبندی امور آبفا رجایی شهر از ۳ دی ماه آغاز و تا پایان دی ماه ادامه دارد.
آب شرب، طبق  از سلامت  اطمینان  منظور  به  و  کیفی  ارتقاء سطح  راستای  در  کرد:  اظهار  وی 
برنامه زمانبندی شده مخازن رجایی شهر ظرف مدت یکماه شستشو و مجدداً در مدار بهره برداری 
قرارخواهد گرفت.این مقام مسؤول ادامه داد: ۱۲ مخزن با حجم بالغ بر ۵۰ هزار مترمکعب مخازن 

تأمین کننده، بین راهی و متعادل کننده فشار آب منطقه رجایی شهر می باشند.
اساس  بر  آب  مخزن  شستشوی  مراحل  تمامی  کرد:  تصریح  البرز  آبفای  شرکت  مدیرعامل 
دستورالعمل دفتر کنترل کیفیت و بهداشت شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور و با هماهنگی و 
نظارت شبکه بهداشت شهرستان کرج انجام می گیرد.نامداری در خصوص مراحل شستشو مخازن 
آب نیز خاطرنشان کرد: توسط اداره بهره برداری امور آبفا منطقه رجایی شهر ، ابتدا مخازن به طور 
کامل از آب تخلیه و سپس عملیات خارج کردن رسوبات ته نشین شده با فشار آب صورت گرفت و 
در نهایت دیواره ها و کف مخازن پس از شستشو توسط مواد گندزا با غلظت مناسب چند بار شستشو 
داده شد.گفتنی است؛ ۶۸ هزار آحاد مشترک با جمعیت حدود ۵۰۰ هزار نفر تحت پوشش خدمات 

شرکت آب و فاضلاب در منطقه رجایی شهر کرج قرار دارند.

 مدیر کل بهزیستی استان البرز :

حمل و نقل معلولان در مناطق شهری البرز 
رایگان شد

 رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان کرج :

آغاز طرح کتابخانه سبز در کرج

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز:

آموزش و ایجاد زیرساخت های گردشگری 
در استان بسیار مهم است

 مدیر کل بهزیستی استان البرز اعلام کرد: طرح حمل ونقل رایگان شهری و نیم بها شدن 
حمل و نقل بین شهری ویژه معلولان در این استان به اجرا درآمد.

سازمان  میان  جانبه  چهار  همکاری  نامه  تفاهم  دنبال  به   : افزود  فلاح  محمدی  وجیهه 
و  ، گردشگری  فرهنگی  میراث  وزارت   ، اجتماعی  رفاه  و  کار   ، تعاون  وزارت  بهزیستی، 
صنایع دستی و بانک پارسیان برای اجرای تبصره ۲ ماده پنج قانون حمایت از معلولان، 

طرح حمل ونقل رایگان شهری و نیم بها بین شهری در البرز اجرایی شد.
و خیلی  معلولیت شدید  دارای  افراد  جانبه  نامه چهار  تفاهم  این  براساس  داد:  ادامه  وی 
دریایی  و  هوایی  ریلی،  نقل  و  حمل  خدمات  از   ) روان  و  ذهنی  معلولان  جز  به  شدید) 

بصورت نیم بها بهره مند می شوند که اجرای این طرح در دست اقدام قرلر گرفته است.
فلاح گفت: شرایط استفاده به این شکل خواهد بود که بانک پارسیان از طریق دریافت 
اطلاعات کامل مددجویان از سامانه سازمان بهزیستی)ui( برای همه افراد دارای معلولیت 
شدید و خیلی شدید )غیر از معلولان ذهنی و روان( کارت اعتباری پارسیان صادر و پس از 
آن از طریق بهزیستی شهرستانها و مراکز مثبت زندگی صدور کارت مذکور جهت تحویل 

به افراد دارای معلولیت اطلاع رسانی خواهد شد.
مدیرکل بهزیستی البرز ادامه داد: توانخواهان برای سفرهای برون شهری )ریلی ، هوایی 
و دریایی( از طریق سامانه فروش بلیط تاپ ثبت نام نموده و طبق کارتهای اعتباری به 
میزان ۲۰ میلیون ریال برای هرمعلول خرید بلیط را بصورت نیم بها انجام داده و از این 

خدمات استفاده می کنند.

 رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان کرج اعلام کرد: طرح کتابخانه سبز به منظور ارتقای 
فرهنگ زیست محیطی دانش آموزان با اهدای کتاب به کتابخانه امیرکبیر این شهرستان آغاز شد.

امیدرضا تونی افزود: نخستین ویژه برنامه طرح کتابخانه سبز با حضور ۴۵ نفر از دانش آموزان مقطع 
ابتدایی در کتابخانه امیرکبیر کرج با محوریت مسائل زیست محیطی توسط کارشناس آموزش اداره 

حفاظت محیط زیست شروع به کار کرد.
وی نقش کتابخانه سبز را در ترویج آموزه های زیست محیطی برای کودکان و نوجوانان حائز اهمیت 
دانست و اظهار کرد: این کتابخانه ها از جمله مراکز مهم ترویج دهنده فرهنگ زیست محیطی هستند 

که می توانند در سطح ملی نیز تاثیرگذار باشند.
تونی با اشاره به هدف این آموزش بیان کرد: این کارگاه با آموزش رفتارهای درست زیست محیطی 
به کودکان، آنان را موظف می کند تا از محیط زیست خود مراقبت کنند. وی با بیان اینکه در راستای 
نهادینه کردن رفتارهای درست زیست محیطی، این طرح در طول سال ادامه خواهد یافت، گفت: در 
این طرح قصه گویی و شعرخوانی با موضوعات محیط زیست با حضور دانش آموزان اجرا می شود. 
رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان کرج افزود: کارشناسان، مسائل زیست محیطی را به 
دانش آموزان آموزش می دهند و مسابقات فرهنگی نیز برای دانش آموزان برگزار می شود.پیش از 

این طرح کتابخانه سبز در شهرستان های نظرآباد و ساوجبلاغ نیز آغاز شده بود.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز گفت: حجم بالای تردد از محور کرج 
کندوان ظرفیت بالایی برای توسعه گردشگری روستاهای این منطقه است.

رحیم خاکی، مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان البرز، در کارگاه آموزشی 
توسعه روستایی که با رویکرد سرمایه گذاری سبز که برای دهیاران شهرستان کرج برگزار شد، گفت: 

برگزاری دوره های آموزشی برای دهیاران و فعالان گردشگری از اهمیت زیادی برخوردار است.
به گفته خاکی شهرستان کرج مانند دیگر نقاط استان از ظرفیت های خوبی برای توسعه گردشگری 
روستایی برخوردار است بنابراین باید با رعایت فرهنگ بومی روستاها برنامه ریزی های مدون برای 

توسعه گردشگری روستایی صورت بگیرد.
وی  با اشاره به حجم زیاد تردد از استان البرز، گفت: باید از ظرفیت میلیونی گردشگران و مسافرانی 
که از محور کرج، کندوان می گذرند برای توسعه گردشگری روستایی این منطقه استفاده کرد. برای 
این مقام مسؤول توسعه  ایجاد زیرساخت های گردشگری بسیار مهم است.  این منظور آموزش و 
گردشگری در روستاها را منجر به درآمدزایی، اشتغال و رشد اقتصادی روستا و منطقه عنوان کرد و 

گفت: در این زمینه این اداره کل از سرمایه گذاران بخش خصوصی نیز حمایت می کند.

مدیرکل دفتر امور انتخابات وزارت کشور :

نامزدهای انتخابات به صورت برابر از فرصت 
تبلیغات برخوردار می شوند

ثبت  و  نام  ثبت  پیش  در  تاکنون  البرز  گفت:  وزارت کشور  انتخابات  امور  دفتر  مدیرکل 
نام کاندیداتوری انتخابات مجلس شورای اسلامی با کسب رتبه اول کشور، بسیار خوب 
ظاهر شده و این موضوع می تواند زمینه مشارکت خوب و پرشور مردم استان را در پای 

صندوق های رای فراهم کند.
انتخابات  ستاد  جلسه  در  کشور  وزارت  انتخابات  امور  دفتر  مدیرکل  اسلامی،  محسن   
اشاره  البرز  استان  عملکرد  به  شد،  برگزار  استانداری  دولت  شهدای  سالن  در  که  استان 
کرد و گفت: این استان تاکنون در پیش ثبت نام و ثبت نام کاندیداتوری انتخابات مجلس 
شورای اسلامی با کسب رتبه اول کشور، بسیار خوب ظاهر شده است و این موضوع می 
تواند زمینه مشارکت خوب و پرشور مردم استان را در پای صندوق های رای فراهم کند.

وی ادامه داد: قانون انتخابات تغییر پیدا کرده و براساس ماده ۱۱ قانون، ارائه ۵ مدرک 
شامل شناسنامه، گواهینامه، کارت پایان خدمت، کارت ملی و پاسپورت جهت اخذ رأی، 

قابل قبول است.
اسلامی گفت: از سوی دیگر افرادی که اقدام به شرکت در رای گیری کرده اند، با کد ملی 

در سامانه ثبت احوال مشخص خواهند بود و لذا از رای تکراری جلوگیری بعمل می آید.
وی افزود: در این دوره، صندوق های رای با هدف سهولت در رای گیری و دسترسی مردم 
در اماکن عمومی نیز مستقر خواهد بود. وی افزود: براساس قانون و با هدف اجرای عدالت 
تبلیغاتی، نامزدها می توانند در زمان مقرر تبلیغات در شرایط یکسان و برابری از امکانات 

تبلیغاتی که اعلام می شود استفاده کنند.

معاون سواد آموزی اداره کل آموزش و پرورش استان البرز:

نرخ باسوادی البرز ۹۸.۶ درصد است
معاون سواد آموزی اداره کل آموزش و پرورش استان البرز،نرخ 
باسوادی این استان را در گروه های سنی بین ۱۰ تا ۴۹ سال 

۹۸.۶ درصد اعلام کرد.
رویا عسگرپور افزود:۱۸ هزار و ۲۴۵ نفر از سال ۱۳۹۵ تاکنون 

در استان البرز از بی سوادی مطلق خارج شده اند.
عنوان  سوم  را  کشور  سطح  در  البرز  سوادآموزی  جایگاه  وی 
کرد،گفت:رشد هشت پله ای نسبت به سال ۱۴۰۰ و کسب رتبه 
دهم کشوری معاونت سوادآموزی آموزش و پرورش استان البرز 

در سال گذشته نمونه موفقیت ها دراین بخش است.
عسگرپور اضافه کرد: سه هزار و۵۰۰ نفر از افراد محروم از نعمت 

سواد استان البرز در سال تحصیلی گذشته باسواد شدند
خارجی  اتباع  از  نفر  و۵۴  هزار  یک  آموزش  آورشد:  یاد  وی 
محروم از سواد و بازگشت ۵۰۲ نفر از بازماندگی از تحصیل به 

کلاس های درس از طریق شرکت در دوره های سوادآموزی و 
آموزش ۳۷۶ نفر از مددجویان ندامتگاه های استان البرز ،آموزش 
مقدمات کار با رایانه به ۹۰ نفر از سوادآموزان دوره انتقال از دیگر 
اقدامات انجام شده در بخش نهضت سواد آموزی استان در سال 

تحصیلی گذشته است .
البرز،  استان  پرورش  و  آموزش  کل  اداره  آموزی  سواد  معاون 
مرکز  تاسیس  و  محلی  یادگیری  مراکز  کمی  و  کیفی  توسعه 
محروم  منطقه  در  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  محلی  یادگیری 
استان  و  برتر  رتبه  نظرآباد،کسب  شهرستان  الدین  جمال  سید 
موثر در پویش ایران سبز، ایران قوی ،کسب رتبه برتر و استان 
موثر در نخستین فراخوان ملی و بین المللی رهیافت های نوین 
سوادآموزی در زیست بوم جدید ، مشارکت ۸۳۹ سوادآموز دوره 
انتقال در مسابقه انشا نویسی پرسش مهر رییس جمهور و کسب 

در  انتقال  دوره  سوادآموز   ۸۳۰ مشارکت   ، کشوری  برتر  رتبه 
مسابقه کتابخوانی و کسب رتبه برتر کشوری را از دیگر فعالیت 

های نهضت سوادآموزی البرز نام برد.
وی اضافه کرد: آموزش بیش از پنج عنوان مهارت برای ۵۴۰ 
سوادآموز مراکز یادگیری محلی را از دیگر اقدامات موثر نهضت 

سواد آموزی استان البرز برشمرد .
عسگرپور تاکید کرد: استفاده از ظرفیت مدیران جهادی محلات 
۲۰۲۰ برای شناسایی و آموزش طبق تفاهم نامه کشوری ، ارایه 
تسهیلات بانکی قرض الحسنه،تسهیلات وام های کارآفرینی، 
تسهیلات درمانی، تسهیلات خدمات شهری برای قبول شدگان 
که  افرادی  به  بانکی  حساب  ایجاد  و  عمومی  خدمات  ارایه   ،
حداقل گواهینامه دوره سوادآموزی را داشته باشند از پیشنهاداتی 

است که برای شناسایی، جذب و آموزش داده می شود .



میهنآ ن00مار
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جامعه  شماره 31401
شنبه
9 دی 1402 

امام جمعه کرج گفت: ۹ دی  و  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
روزی است که ملت ایران حماسه خلق کرد و حماسه آفرینان این 

روز تربیت شدگان مکتب فاطمی هستند.
آیت اله سید محمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های این هفته 
نماز جمعه کرج باتبریک فرا رسیدن سالروز میلاد با سعادت حضرت 
فاطمه زهرا )س( افزود: امسال سالروز این میلاد خجسته با سالروز 

حماسه ۹ دی ملت ایران تقارن یافته است.
وی ادامه داد: حضرت زهرا )س( الگوی تمام انسان ها اعم از زنان 
و مردان در عرصه های مختلف همچون سیاست است و کسی که 
در عرصه فاطمی تربیت شود در عرصه های مختلف حماسه ایجاد 
انسان های خدوم، صبور و شکور،  این  از  می کند که یک نمونه 

»حاج قاسم سلیمانی« است.
آیت اله حسینی همدانی اضافه کرد: دشمنان انقلاب اسلامی مردم 
را نشناختند و بصیرتی که مردم داشتند باعث شد آن ها حامیان خود 

را از دست بدهند چون به مقدسات مردم اهانت کردند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: دشمنان با نقشه های متعدد 
هدفمندی که از قبل طراحی کرده بودند به دنبال تخریب و تضعیف 
اهداف انقلاب بودند و بر این باور بودند که مردم ایمان خود را به 
انقلاب از دست داده اند ولی اقدامی کردند که باعث انسجام بیشتر 
مردم ایران شد و مردم با حضور به موقع باعث بیمه شدن انقلاب 
شدند و این فهم درست و بصیرت و زمان شناسی و اقدام به موقع 
تا امروز بوده است.امام جمعه کرج افزود: دشمنان داخلی و خارجی 
بودند که جواب ملت ایران در مقابل فتنه و فتنه گری ها گرفتند و 

ملت ایران مانند ۹ دی کوبنده و قدرتمند خواهد بود.
وی اظهار کرد: ۹ دی برای همیشه به عنوان عبرت خائنان نظام 
جمهوری اسلامی ثبت و ضبط شد و نشان داد که محبت اهل بیت 
)ع( و امام حسین )ع( در گوشت و خون مردم مسلمان ایران است 
و در دفاع از ولایت با هیچکس تعارف ندارند و معجزه ای بود که 
ملت را با وحدت در دفاع از آرمان ها و ارزشهای انقلاب اسلامی 
حسینی  اله  آیت  است.  ولایت  با  میثاق  روز  و  کرد  جمع  هم  دور 
همدانی با اشاره به جایگاه بانوان از نگاه اسلام گفت: حضرت امام 
خمینی )ره( بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی همزمان باسالروز میلاد 
حضرت فاطمه زهرا )س( خطاب به زنان فرمودند که »شما قبول 
کردید روز ولادت حضرت زهرا )س( روز زن باشد که برای شما 
مسوولیت و تکلیف به وجود می آورد؛ایشان ادامه داده اند که این 
در  زن  باید  که  است  سمبلیک  و  نمادین  حرکت  یک  نامگذاری 
صراط و راه این بانوی بزرگوار حرکت کند و عظمت و جلال برای 
زنان در این راه است، راهی که برای زنان عفاف ، دانش و لطف 
است و تربیت فرزند و زندگی خانوادگی و تمام زینت ها و فضلیت 

های معنوی در آن است«.
امام جمعه کرج با بیان اینکه امام راحل مسیر حرکت را مشخص 

باید  بانوان  جایگاه  به  اسلام  ویژه  نگاه  موضوع  کرد:  اظهار  کرد، 
مکرر تبیین شود به خصوص در زمینه خدمات و شرایطی که برای 
بانوان در دوران انقلاب اسلامی در عرصه های مختلف فراهم شده 
دیگر کشورهای مدعی حمایت  و  دوران طاعوت  با  آن  مقایسه  و 

از حقوق زنان.
وی گفت: باید این مسایل مکرر گفته شود تا معلوم شود که خیلی 
از مسایلی که این ها برای حمایت از زنان می گویند و آن ها تازه 

چندسالی است که آغاز کرده اند، اسلام قرن ها قبل گفته است
امام جمعه کرج افزود: این کشورهای مدعی حمایت از حقوق زنان 
تازه چندسالی است که حق رای به زنان داده اند و استقلال مالی 
زنانشان را به رسمیت شناخته اند ولی اسلام از ابتدا گفته که زن 
مستقل است و صاحب مال می شود و به زن حق رای داد که در 
بیعت  )ع(  علی  با حضرت  و  آمدند  زنان  تمام  دیده شد  غدیر خم 
در  فقیه  ولی  است.نماینده  دادن  رای  همان  بیعت  این  که  کردند 
البرز با اشاره به دستاوردهای مهم انقلاب اسلامی تصریح  استان 
از  ایثار و  و  ایران  بایستی حماسه ۲۲ بهمن سال ۱۵۷ ملت  کرد: 
خودگذشتی و معرفت دینی رهبری انقلاب اسلامی برای گم نشدن 
اهداف الهی ومقدس انقلاب در مسیر ایجاد تمدن نوین اسلامی به 
خوبی بازگو شود زیرا امام راحل )ره( فرموده اند» انقلاب اسلامی 
در جهان  برای شروع وحدت  ای  نقطه  و  نیست  ایران  به  محدود 

اسلام است.«
وی گفت: انقلاب اسلامی به رغم تمام دشمنی هایی که در حقش 
وارد شد وارد چله دوم شد اما رنگ دشمنی ها و روش کار تغییر 
کرد است و دیماه به عنوان ماه رشد و بصیرت هم به ماه بهمن 

اضافه شد.

امام جمعه کرج، فرا رسیدن سالروز شهادت حاج قاسم سلیمانی ، 
روز مقاومت، رحلت آیت الله مصباح یزدی، روز ۱۹ دی و روز ۲۶ 
دی را از جمله وقایع دی ماه عنوان کرد و افزود: اگر ماه بهمن ماه 
توانایی و قدرت امام در رهبری نهضت است دی ماه یادآور قدرت 
رهبری حضرت آیت الله خامنه ای)مدظله العالی ( و بصیرت مردم 
با  دی   ۹ حماسه  کرد:  اظهار  است.وی  اسلامی  انقلاب  حفظ  در 
سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  و  مصباح  علامه  انقلاب  عمار  ارتحال 
نقشه کشیدن  حال  در  دائم  دشمنان  یعنی  دارد،  زیادی  های  پیام 
برای زمین گیر کردن اهل ایمان هستند تا جایی که با ترور و حفظ 
فیزیکی به هدفشان برسند این کار را می کنند و تلاش می کنند 
با دروع پراکنی و تهدید اهداف مورد نظر خود را حذف شخصیتی و 
فیزیکی کنند.امام جمعه کرج با اشااره به حوادث جنگ غزه تصریح 
کرد: حاج قاسم پدیده ای دائمی در مقابل رژیم صهیونیستی و نفوذ 
آمریکا و دیگر کشورهای استکباری به وجود آورد که امروز آثارش 
دیده می شود و به زعم باطل عده ای که فکر می کنند ما در آنجا 
حاضر نیستیم بلکه بدانند حاضر هستیم که دشمن وقتی در مقابل 
مقاومت کم می آورد سردار سید رضی را در خانه اش ترور کرده و 

به شهادت می رساند.
وی با بیان اینکه این حرکات یعنی رژیم غاصب صهیونستی در غزه 
بداند که  باید  رژیم صهیونیستی  است، گفت:  در حال جان کندن 
انتقام از او گرفته خواهد شد و مقدمه این انتقام که رزمندگان و سپاه 
اسلام از او خواهد گرفت همین مرگی است که روزهای جمعه در 
مصلاهای نماز جمعه بیان می کنید.آیت اله حسینی همدانی افزود: 
اسراییل باید بداند که نمی تواند چاهی که برای خودش در غزه حفر 

کرده از آن خارج شود و در این جاه مدفون خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در استان البرز :

 نگاه ویژه اسلام به جایگاه بانوان باید
 مکرر تبیین شود

ییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان نظرآباد :

پایش مستمر صنایع در نظرآباد ادامه دارد

رییس پلیس راهور استان البرز:

دستکاری و مخدوش کردن پلاک وسیله نقلیه
 جرم است

ییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان نظرآباد اعلام کرد: تالاب صالحیه این 
شهرستان با توجه به اهمیت زیست محیطی آن، زیر رصد و پایش مسوولان کشوری 

و استان البرز قرار گرفته است.
بازدید مسوولان  مورد  از سه  بیش  ۲ماه گذشته  در طول  افزود:  ا  محمد محمودی 
استانی و کشوری از این منطقه را داشتیم که در برنامه کوتاه مدت، میان مدت و دراز 

مدت دستاوردهای خوبی را پیش بینی خواهیم کرد.
وی اظهار کرد: در طول سال جاری نیز بازدید دستیار ویژه دبیرکل سازمان ملل متحد 

را از این منطقه داشتیم و اکنون شاهد به نتیجه رسیدن آثار این سفر هستیم.
محمودی اضافه کرد: در برنامه احیای تالاب صالحیه تمام دستگاه های اجرایی باید 
تکالیف خود را به درستی انجام دهند. رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان 
نظرآباد در ادامه به دیگر اقدامات در این شهرستان همچون نظارت شبانه روزی بر 
عملکرد و آلایندگی صنایع اشاره کرد و گفت: پایش مستمر صنایع در نظرآباد ادامه 

دارد.
وی افزود : برنامه زمانبندی پایش صنایع نظرآباد به صورت شبانه روزی است وماهانه 
بیش از ۱۵شرکت تولیدی به شکل سر زده مورد پایش و بازدید کارشناسان حفاظت 

محیط زیست قرار می گیرند.
کل  اداره  کارشناسان  همراهی  با  که  پایش  های  برنامه  در  کرد:  تصریح  محمودی 
حفاظت محیط زیست و با تجهیز شدن به انواع دستگاه های سنجش انجام می شود 

در ۲ نوبت به صورت ۲۴ساعته به شکل جدی در حال انجام است.
وی همچنین از دوستاران محیط زیست خواست در صورت مشاهده هر گونه تخلف 
زیست محیطی در امر آلایندگی از طریق شماره تلفن ۱۵۴۰این اداره را مطلع دهند.

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز از برخورد قانونی با وسایل نقلیه دارای 
پلاک مخدوش اعم از خودرو و موتورسیکلت خبر داد.

سرهنگ حمداله رحمتی پور اظهار کرد: کسانی که پلاک خودرو را دستکاری می کنند 
علاوه بر جرم و احتمال ارتکاب اعمال خلاف قانون حقوق دیگر شهروندان را تضییع 

می کنند زیرا ممکن است برای دیگران جریمه ای به ناحق ثبت شود.
وسایل  پوشش پلاک  و  دستکاری  با  شناسایی  عدم  منظور  به  مجرمین  افزود:  وی 
نقلیه انواع جرایم را مرتکب می شوند. برخی از رانندگان به منظور فرار از اعمال قانون 
این عمل جرم و برخورد قضائی در  امر می کنند که  این  به  اقدام  رانندگی  تخلفات 

انتظار این دسته از رانندگان است.
با  ارقام پلاک،  در  تغییر  بر  کرد: علاوه  خاطرنشان  البرز  استان  راهور  پلیس  رئیس 
در  پلیس  و  شد  خواهد  برخورد  نیز  دودی  و  شیشه ای  قاب های  با  پلاک  پوشاندن 
با  قانونی  برخورد  و  احضار  شناسایی،  به  نسبت  شهروندی  حقوق  احقاق  راستای 

رانندگان متخلف اقدام خواهد کرد.
سرهنگ رحمتی پور اظهار کرد: وسایل نقلیه دارای پلاک مخدوش و دستکاری شده 
توقیف و راننده با تشکیل پرونده جهت طی مراحل قضائی تحویل مراجع انتظامی 

خواهد شد.
پلاک هویت وسیله نقلیه است و طبق ماده ۷۲۰ قانون مجازات اسلامی، »هر کس 
در ارقام و مشخصات پلاک وسایل نقلیه موتوری زمینی، آبی یا کشاورزی تغییر دهد، 
یا پلاک وسیله نقلیه موتوری دیگری را به آن الصاق کند یا برای آن پلاک تقلبی به 
کار برد یا چنین وسایلی را با اعلام به تغییر و یا تعویض پلاک تقلبی مورد استفاده 
قرار دهد و همچنین هرکس به نحوی در شماره شاسی، موتور یا پلاک وسیله نقلیه 
موتوری و یا پلاک های موتور و شاسی که از طرف کارخانه سازنده حک یا نصب شده 
بدون تحصیل مجوز از راهنمایی و رانندگی تغییر دهد و آن را از صورت اصلی کارخانه 

خارج کند به حبس از ۶ ماه تا یک سال محکوم خواهد شد.«

 معاون فرهنگی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز :

طرح توانمندسازی اقشار آسیب پذیر در البرز
 به اجرا درآمد

 معاون فرهنگی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز از آغاز اجرای طرح ملی یاس با 
رویکرد توانمندسازی اقشار آسیب پذیردر این استان خبرداد.

مصطفی قمشه افزود: در این طرح ، به شیوه پیشگیرانه و اجتماع محور در ۱۰ خانه هلال 
احمر در سطح استان توانمندسازی اقشار آسیب پذیر مورد توجه قرار می گیرد .

وی با اشاره به اینکه معرفی جامعه هدف طرح از سوی کمیته امداد و آموزش ها توسط 
جمعیت هلال احمر اجرا می شود. گفت: در این طرح ، مددجویان آموزش های لازم در 

زمینه توانمندسازی و تاب آوری در زمان مشکلات را فرا می گیرند.
تا   ۲۵ دختران  بخصوص  سنی  گروه های  همه  طرح  جامعه هدف  اینکه  بیان  با  قمشهء 
۴۰ سال تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( هستند افزود : ارتقای عزت نفس و 
پذیرش مسوولیت اجتماعی در بین مخاطبان و توانمند سازی رفتاری، ارتباطی و فرهنگی 
مددجویان، حضور مخاطبان در عرصه ها و فعالیت های اجتماعی، ایجاد انگیزه در زمینه 
امداد و کمک های اولیه و آشنایی با حوادث و سوانح، ترویج خود امدادی و دگر امدادی از 

اهداف دیگر اجرای طرح یاس است.
وی گفت: کمیته امداد امام خمینی )ره( البرز با همکاری جمعیت هلال  احمر طرح یاس را 
تدوین کرده که در آن مدجویان کمیته امداد با فراگیری آموزش های مختلف ، توانمند می 

شوند.کمیته امداد امام خمینی )ره( البرز ۵۳ هزار نفر تحت پوشش حمایتی دارد.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز :

فضاسازی شهری در روز زن
 ضروری است

امام جمعه ماهدشت:

۹ دی دشمنان را از شکست دادن 
انقلاب مأیوس کرد

به  اجرایی  البرز گفت: دستگاه های  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی   معاون سیاسی، 
منظور گرامیداشت جایگاه بانوان موظف هستند آیین هایی در شان این قشر از جامعه 

تدارک و از آنان تجلیل به عمل آورند.
مرتضی ولی پوری در نشست شورای اطلاع رسانی استان البرز با اشاره به فرارسیدن 

روز زن، نسبت به فضاسازی شهری و گرامیداشت جایگاه بانوان تاکید کرد.
وی در ادامه با گرامیداشت ایام با سعادت و فرخنده سالروز ولادت ام ابیها حضرت 
فاطمه زهرا)س( و روز زن نیز افزود: فضاسازی شهری در روز زن برای این مناسبت 
مهم و تاریخی ضروری است. ولی پوری بیان کرد: شهرداری های تمام مناطق کرج 
و شهرستان های تابعه موظف هستند در این روز نسبت به آذین بندی محلات و 

معابر اقدام کنند.
معاون استاندار البرز ضمن تاکید به تمام فرمانداران و مدیران افزود: تمام دستگاه ها 
موظف هستند طی هماهنگی با بنیاد شهید و امور ایثار گران تکریم خانواده ی شهدا 
و ایثارگران را در برنامه های مستمر خود به ویژه این ایام قرار داده و رسانه ها نیز در 

این روز نسبت به پوشش خبری و انعکاس اخبار دیدارها اقدام کنند.
ولی پوری ، ۹ دی را برگی زرین از تاریخ جمهوری اسلامی ایران خواند و افزود: در 
این مناسبت مهم تاریخی نیز مردم با حضور خود در راهپیمایی این روز توطئه های 

دشمنان را دوباره خنثی خواهند کرد.
وی گفت: استان البرز در جای جای مناطق مختلف شهری و روستایی آماده برگزاری 

مراسم ویژه ۹ دی شده است.

 امام جمعه ماهدشت گفت: ۹ دی، تقابل مردم با مردم نبود، بلکه تقابل ملت ایران با مخالفان جریان 
الهی بود و دشمنان را از شکست انقلاب مایوس کرد.

اینکه  به  اشاره  با  ماهدشت  جمعه  نماز  خطبه های  در  رادمرد  علی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
شخصیت و زندگی این زنان نشان دهنده تفکر اسلام درباره زن است، مطرح کرد: در رأس تمام 
زنان برجسته عالم در طول تاریخ، فاطمه زهرا )س( دختر پیامبر است. امروز جامعه زن در جهان در 
خلأ به سر می برد و گمراهان تاریخ دست او را گرفته اند و حرفه های تمجیدآمیزی برای فریب زنان 

می زنند. امروز باید این خلأ را جبران کنیم.
امام جمعه ماهدشت اضافه کرد: مردم دنیا باید پیام حضرت زهرا )س( را بدانند و افتخار کنند که 
ایشان را اسوه و الگوی خود قرار دهند. بانوان و دختران جوان و انقلابی برای نزدیکتر شدن به 
ترسیم حضرت فاطمه )س( از زن مسلمان تلاش کنند. مراکز مرتبط از جمله حوزه های علمیه در 

میان زنان و دختران جهاد تبیین به راه بیندازند.
حجت الاسلام والمسلمین رادمرد عنوان کرد: برای درک حماسه ۹ دی باید ریشه ها و نتایج این 
حرکت عظیم و حیاتی را مورد بررسی و تحلیل قرار داد. ۹ دی، تقابل مردم با مردم نبود، بلکه تقابل 
ملت صاحب ایران اسلامی و وفادار به قانون اساسی و آرمانهای امام راحل علیه مخالفان با این 

جریان الهی بود و دشمنان را از شکست دادن انقلاب مأیوس کرد.
وی با اشاره به اینکه گرامیداشت ۹ دی بیش از آنکه از جنس شعار باشد که شعار هم در جای خود 
لازم است، باید از جنس شعور و تبیین و بصیرت افزایی باشد، مطرح کرد: سردار سلیمانی یکی از 
شخصیت های جریان ساز دی ماه است که حرکت، اقدام، تبعیت محض از ولایت، در میدان بودن، 

اخلاص و معنویت او را خاص کرده بود که می تواند الگویی برای جوانان باشد.
امام جمعه ماهدشت با اشاره به ترور سردار رشید اسلام شهید سید رضی موسوی بیان کرد: این افراد 
مخلص که در آسمان معروف و در زمین گمنام هستند، پس از شهادتشان معرفی می شوند. انتقام 
شهادت این دلیرمردان حداقل کاری است که باید انجام داد. با توجه به اینکه ترور شخصیت های 

مهم و دانشمندان ما به دست اسرائیل بوده، پاسخ باید بازدارنده باشد.
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اروزنامه

راستای  در  گفت:  دفتریاران  و  سردفتران  کانون  رییس 
رسمی  اسناد  دفاتر  مردم،  آحاد  به  روز  به  و  بهینه  خدمات 

سراسر کشور هوشمندسازی می شوند.
آذربایجان  دفتریاران  و  علی خندانی در همایش سردفتران 
از  یکی  را  جدید  های  فناوری  به  توجه  و  آموزش  شرقی، 
اولویت های محوری کانون اعلام و اظهار کرد: با توجه به 
الکترونیکی شدن بسیاری از خدمات عمومی در کشور، دفاتر 
بروند که خدمات  به سمت و سویی  باید  اسناد رسمی هم 
خود را به صورت برخط به مردم ارائه دهند وگرنه توفیقی در 

عملکرد خود نخواهیم داشت.
وی افزود: در این زمینه اقدامات خوبی طی ماه های اخیر 
انجام شده است تا بتوانیم به صورت مجازی و با استفاده از 
هوش مصنوعی و پلتفرم ها ) زیرساخت( ی نوین از جمله 

»کاتب« با بهترین کیفیت به مردم خدمات رسانی کنیم.

کانون  برای  شده  تعیین  اهداف  به  یابی  دست  خندانی 
آموزش  امر  به  توجه  به  منوط  را  دفتریاران  و  سردفتران 
دانست و ادامه داد: در این راستا واحدهای آموزش و پژوهش 
کانون های سراسر کشور باید فعال تر از قبل شوند و تعداد 

جلسات آموزشی را افزایش دهند.
الزام  در  اسلامی  شورای  مجلس  مصوبه  به  اشاره  با  وی 
تنظیم اسناد رسمی، گفت: برای اجرای این قانون باید نظم 
با  امیدواریم  انضباط اجتماعی مبنای اصلی قرار بگیرد و  و 
حوزه  در  سامانی  بی  موجود  وضعیت  از  کشور  آن،  اجرای 
گرفته  تخلفات  از  بسیاری  جلوی  و  کند  پیدا  رهایی  اسناد 

شود.
خندانی یادآور شد: در راستای اجرای درست و اصولی قانون 
باید قوه قضاییه، کانون  تبدیل اسناد عادی به اسناد رسمی 
همکاری  اسناد  ثبت  سازمان  نیز  و  دفتریاران  و  سردفتران 

فشرده داشته باشند و اقدامات مؤثر و سازنده  انجام دهند.
وی از تهیه و تأمین زیرساخت های مورد نیاز برای اجرای 
درست و دقیق این قانون خبر داد و گفت: قانون الزام تنظیم 
باید  رسمی  به  عادی  سند  تبدیل  راستای  در  رسمی  سند 
انجام پذیرد که امیدواریم با تصویب نهایی مجمع تشخیص 

مصلحت نظام، زیرساخت های اجرای قانون تامین شود.
خندانی با تاکید بر لزوم استقرار فناوری های جدید در دفاتر 
اسناد رسمی، گفت: ما به دنبال خروج از حالت تنظیم و ارائه 
خدمات الکترونیکی و رفتن به سمت هوشمندسازی در دفاتر 
اسناد رسمی هستیم که اقدامات بسیار ارزنده ای در این حوزه 

انجام پذیرفته است.
وی از نحوه برون سپاری برخی خدمات سازمان ثبت اسناد 
و املاک به دفاتر اسناد رسمی انتقاد و اضافه کرد: این طرح 
از همان ابتدا مورد استقبال قرار نگرفت، چون سران دفاتر به 

خوبی در این خصوص آموزش ندیده بودند.
خندانی با تاکید بر اینکه آموزش فقط نباید در حوزه حقوقی 
آموزش های  به  نیاز  ما  شد:  یادآور  بگیرد،  صورت  ثبتی  و 
دیگر مانند روان شناختی هم داریم که طی تفاهم نامه ای با 
پژوهشکده دانشگاه شهید بهشتی در این خصوص نیز وارد 

مراحل اجرایی می شویم.
فقهی  اعتقادات  در  ریشه  را  و سردفتری  کتابت  وی حرفه 
و از سوی دیگر ریشه در الزامات عقلی و اجتماعی دانست 
و گفت: اعتبار ناشی از این مبانی منتج به خلقِ جایگاهِ بی 
آن  راس  در  و  این حرفه  برای  و حاکمیتی  اجتماعی  بدیلِ 

سران دفاتر اسناد رسمی شده است.
بر همین  اضافه کرد:  دفتریاران  و  کانون سردفتران  رییس 
تعهد  و  به تخصص  این حرفه  با تجهیز  اساس لازم است 
بر مبنای امکانات روز در مسیر جوابگویی به نیازهای نوین 

جامعه، ساختاری جدید را برای این حرفه رقم بزنیم.

رییس کانون سردفتران و دفتریاران:

دفاتر اسناد رسمی هوشمندسازی می شوند

مدیرکل محیط زیست آذربایجان غربی:

حق آبه تالاب های آذربایجان غربی به صورت 
حداکثری اختصاص می یابد

استان،  منطقه ای  آب  همکاری شرکت  با  گفت:  غربی  آذربایجان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
عملیات اجرایی رهاسازی آب به تالاب های استان آغاز شده است و تا آبگیری حداکثری تالاب ها 

ادامه خواهد یافت.
سعید شهند اظهار کرد: براساس مصوبات کارگروه ستاد احیای دریاچه ارومیه و با همکاری شرکت 
آب منطقه ای استان، آبگیری همه تالاب های آذربایجان غربی همزمان با پایان فصل کشاورزی آغاز 
شده است.وی افزود: تمامی سردهنه های کشاورزی در مسیر انتقال آب به تالاب ها بسته شده است 

و آب رهاسازی شده به صورت کامل وارد تالاب ها می شود.
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی با اشاره به اختصاص ۶۷ میلیون متر مکعبی حق 
آبه تالاب های اقماری پارک ملی دریاچه ارومیه گفت: با وجود کاهش میزان بارندگی در استان به 
ویژه در حوضه آبریز دریاچه ارومیه، تمامی تالاب های استان به ویژه تالاب های اقماری پارک ملی 

دریاچه ارومیه بصورت حداکثری آبگیری می شوند.
حق  میزان  این  باشد  مناسب  آینده  روزهای  در  بارندگی  وضعیت  که  صورتی  در  داد:  ادامه  وی 
به  را  استان  تالاب های  احیای  و  آبگیری  شهند  می یابد.  افزایش  مکعب  متر  میلیون   ۱۰۰ تا  آبه 
عنوان زیستگاه های مهم از نظر تنوع زیستی حائز اهمیت زیادی دانست و گفت: تالاب های استان 
آذربایجان غربی زیستگاه دائمی و فصلی هزاران پرنده مهاجر هستند و آبگیری به موقع این تالاب ها 

موجب پویایی و جریان یافتن زندگی حیات وحش در این زیستگاه ها می شود.

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی:

توجه به موضوع پدافند غیرعامل در 
ساخت و سازها مورد توجه قرار گیرد

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی :

راه اندازی ۲۰۰ کارخانه جدید در
آذربایجان شرقی

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی گفت: توجه به موضوع پدافند 
غیرعامل بایستی در ساخت و سازها، شهرسازی ها و توسعه شهرها مورد توجه قرار گیرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، علیرضا معتمدنیا به در کارگاه آموزشی پدافند غیرعامل با تاکید 
بر اینکه عدم اجرای اصول مهندسی در توسعه شهرها به صورت مستقیم بر زندگی مردم 
ساکن در شهرها اثر سویی دارد، تصریح کرد: در حال حاضر وقوع معضل ترافیک در تبریز 
که ریشه در عدم برنامه ریزی و عدم توجه به مباحث ترافیکی در توسعه شهر دارد نمونه 
بسیار  نیز در شهرها  پدافند غیرعامل  به موضوع  توجه  لذا  توجهی است.  بی  بارز همین 

پراهمیت است که متأسفانه گاهاً نادیده گرفته می شود.
صنعت  در  غیرعامل  پدافند  ملاحظات  به  توجه  عدم  دلیل  مهم ترین  کرد:  تاکید  وی 
و  نامتجانس  است،  مرتبه  بلند  ساختمان های  متوجه  نیز  آن  بیشتر  بخش  که  ساختمان 
نامانوس بودن و عدم ایجاد ارتباط مناسب مبحث ۲۱ با سایر مباحث بویژه مباحث ۳، ۱۲ 
و ۲۲ مقررات ملی ساختمان بوده است لذا برگزاری چنین کارگاه ها و سمینارهایی می تواند 

نقش مهم و بسزایی در اجرایی کردن موضوعات مرتبط با پدافند غیرعامل ایفا کند.
اهمیت  بر  نیز  عاشورا  سپاه  معماری  و  عمران  بسیج  سازمان  مسئول  زاده  صالح  وحید 
لزوم رعایت الزامات مباحث پدافند غیرعامل اشاره کرد و گفت: به کارگیری تمهیدات و 
ملاحظات پدافند غیرعامل علاوه بر کاهش شدید هزینه ها، کارآیی دفاعی طرح ها، اهداف 

و پروژه ها را در زمان تهاجم دشمن بسیار افزایش خواهد داد.
کاهش  و  ایمن سازی  غیرعامل،  پدافند  ترین هدف  عمده  درحال حاضر  داد:  ادامه  وی 
آسیب پذیری زیرساخت های مورد نیاز مردم است تا بتدریج شرایطی را برای امنیت ایجاد 
کند در این میان پدافند غیرعامل مجموعه اقدامات غیرمسلحانه ای است که موجب کاهش 
انسانی، ساختمان ها و تأسیسات شهری و تجهیزات و شریان های  آسیب پذیری نیروی 

شهری و منطقه ای در مقابل عملیات خصمانه و مخرب دشمن می شود.
وی تصریح کرد: لذا برگزاری دوره های آموزشی در زمینه پدافند غیرعامل برای مهندسان 
می تواند نقش تأثیرگذاری در ایمن سازی شهرها در مواقع حساس و بحرانی داشته باشد 
که در این راستا سازمان بسیج عمران و معماری سپاه عاشورا برنامه ریزی هایی صورت 
داده تا با همکاری سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی چنین دوره های به 

صورت مستمر برگزار شود.
یوسف زندی رئیس بنیاد نخبگان آذربایجان شرقی نیز در بخش دیگری اظهار کرد: اجرای 
الزامات پدافند غیرعامل یک الزام اساسی در سطح کشور بوده و در حوزه ساخت و ساز و 
شهرسازی نیز به جهت رابطه مستقیم با جان و مال مردم امری کاملًا ضروری است و 
در این راستا نیز باید با به روزرسانی تجهیزات و اطلاعات در کسب علوم و دانش به روز 

اقدامات اساسی این حوزه صورت گیرد.
پدافندغیرعامل می تواند در  با بخش های داخلی در حوزه  ارتباط نخبگان  داد:  ادامه  وی 
دستیابی به دانش روز حوزه پدافندغیرعامل در راستای اهداف و برنامه های متعالی نظام 
مقدم جمهوری اسلامی ایران برای تأمین امنیت آحاد مختلف مردم در تمامی بخش ها 
حائز اهمیت باشد. کارگاه آموزشی پدافند غیرعامل توسط سازمان نظام مهندسی ساختمان 
سالن  در  عاشورا  سپاه  معماری  و  عمران  مهندسین  بسیج  سازمان  و  شرقی  آذربایجان 

شهریار دانشگاه آزاد اسلامی تبریز برگزار شد.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: طی ۹ ماهه گذشته و بر اساس پروانه های 
بهره برداری صادره ایجادی، ۲۰۰ کارخانه جدید فعالیت خود را آغاز کردند.

با هزینه ۷.۸  و  با سرمایه گذاری بخش خصوصی  کارخانه  تعداد  این  افزود:  محمدجعفر عظمائی 
همت )هزار میلیارد تومان( بنا نهاده شده و زمینه اشتغال دو هزار و ۷۰۰ نفر نیروی کار جدید را 

فراهم آورده است.
وی ادامه داد: بیشترین واحدهای تولیدی جدید مربوط به گروه های صنعتی لاستیک و پلاستیک، 
تجهیزات،  و  ماشین آلات  ساخت  شیمیایی،  محصولات  و  مواد  ساخت  آشامیدنی ها،  و  غذایی 

محصولات فلزی فابریکی و غیره است.
عظمایی همچنین با اشاره به موقعیت جغرافیایی کارخانه های جدید در سطح استان گفت: بیشترین 

واحدهای صنعتی راه اندازی شده ایجادی در تبریز، شبستر، آذرشهر و بستان آباد است.
مدیر کل صمت استان همچنین به رتبه سوم استان در راه اندازی طرح های توسعه ای نیز اشاره کرد 
و افزود: ۱۹۰ طرح توسعه ای با سرمایه گذاری حدود هشت همت )هزار میلیارد تومان( و افزایش 

اشتغال حدود شش هزار نفر در استان راه اندازی شده است.

مدیرکل حفظ آثار دفاع مقدس آذربایجان غربی:

ترویج فرهنگ دفاع مقدس اولویت 
نخست دستگاه های فرهنگی باشد

 رییس اتاق اصناف کشاورزی آذربایجان شرقی :

روند کاهشی بیمه اراضی کشاورزی در 
آذربایجان شرقی چالش استان است

مدیرکل حفظ آثار دفاع مقدس آذربایجان غربی گفت: نهادهای فرهنگی در راستای ترویح 
آثار و نشر ارزش ها و معارف دفاع مقدس پای کار آیند و فعالیت فرهنگی خود را در این 

خصوص افزایش دهند.
به گزارش خبرنگار مهر، سردار جلیل وحیدی در مراسم تجلیل از منتخبین استانی هفتمین 
جشنواره ملی فانوس، ششمین جشنواره ملی ترنم فتح، چهارمین جشنواره ملی تئاتر سنگر و 
دومین جشنواره ملی ترنم حماسه با تبریک و تسلیت شهادت سردار سید »رضی موسوی« 
در حمله موشکی رژیم جنایتکار صهیونیستی به دمشق، وی را مجاهدی خستگی ناپذیر در 
دفاع از آرمان های اسلام، انقلاب و حریم اهل بیت )ع( معرفی کرد و گفت: بی تردید رژیم 

سفاک صهیونیستی تاوان سنگین این جنایت را پرداخت خواهند کرد.
مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس آذربایجان غربی گفتمان سازی فرهنگ 
دفاع قدس در جامعه را از مهمترین اهداف برگزاری چنین جشنواره ها عنوان کرد و افزود: 
در این دوره هم به لحاظ کیفی و هم به لحاظ کمی شاهد رشد قابل توجه آثار و شرکت 

کنندگان بودیم.
وی با اشاره به اهمیت هنر افزود: هر ارزش و هنجاری که با زبان هنر بیان شود مؤثر و 

ماندگار است، لذا هنر می تواند بهترین محمل برای استخراج گنج دفاع مقدس باشد.
سردار وحیدی با تشریح ابعاد مختلف دفاع مقدس به تبیین دستاوردهای این حماسه ماندگار 
پرداخت و اظهار داشت: لذا دستگاه ها و نهادهای فرهنگی باید در راستای ترویج آثار و نشر 
این خصوص  در  را  خود  فرهنگی  فعالیت  و  آیند  کار  پای  مقدس  دفاع  معارف  و  ارزش ها 

افزایش دهند.خانواده های شهدای استان آذربایجان غربی به کرمان اعزام می شوند
به  گفت:  غربی  آذربایجان  مقدس  دفاع  در  زنان  مشارکت  ارزش های  و  آثار  نشر  مسئول 
مناسبت سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی کاروانی از خانواده های معظم شهدا به 

مقصد کرمان اعزام می شوند.
لیلا سپهری در این مراسم ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدا اظهار داشت: با توجه به 
فرارسیدن ۱۳ دی سالروز شهادت حاج قاسم، کاروان ۴۴ نفره از خانواده های معظم شهدا 

استان آذربایجان غربی عازم استان کرمان محل مزار شهید سردار سلیمانی می شوند.
وی گفت: این کاروان امروز ۷ دی از محل اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 

آذربایجان غربی عازم خواهند شد.
سپهری امنیت و اقتدار امروز کشور را مرهون مجاهدت ها و جانفشانی های سردار سلیمانی و 
دیگر شهدای گرانقدر کشور دانست و افزود: همان طوری که مقام معظم رهبری نیز فرموده 
اند به فضل الهی میراث ماندگار و پرچم پرافتخار شهید سلیمانی یعنی پرچم مقاومت در همه 

جبهه ها در حال پیشروی است.

 رییس اتاق اصناف کشاورزی آذربایجان شرقی اعلام کرد: در سال های اخیر روند بیمه 
اراضی باغی و زراعی کاهشی بوده و این موضوع یکی از چالش های اساسی بخش 

کشاورزی استان به شمار می رود.
ایرنا، هادی فرجی آزاد در نشست بررسی وضع خسارت بخش کشاورزی  به گزارش 
در ۱۰ سال  روند کاهشی  این  متاسفانه  افزود:  در جمع خبرنگاران،  آذربایجان شرقی 
گذشته سرعت بیشتری به خود گرفته است که باید صندوق بیمه خسارات کشاورزی 

در این خصوص پاسخگو باشد.
وی با اشاره به سپری شدن سه ماه از سال زراعی جاری، اظهار کرد: وضع بیمه اراضی 
از  درصد   ۲۰ تنها  اکنون  و  نیست  خوب  عنوان  هیچ  به  شرقی  آذربایجان  کشاورزی 
مجموع ۸۵۰ هزار هکتار اراضی زیرکشت، بیمه شده است که حدود ۳۰ هزار هکتار 
را شامل می شود. فرجی آزاد مجموع خسارات ریالی اراضی باغی و زراعی آذربایجان 
شرقی در سال زراعی گذشته را یکهزار و ۷۰۰ میلیارد ریال اعلام کرد که این رقم تنها 

زمین هایی را شامل می شود که بیمه بودند.
به گفته وی اگر میزان خسارات اراضی کشاورزی بیمه نشده را نیز حساب کنیم، رقم 

ریالی خسارات وارده به بیش از پنج هزار میلیارد ریال افزایش پیدا می کند.
فرجی آزاد بیشترین میزان خسارت بخش کشاورزی استان را مربوط به اراضی باغی به 
خصوص در شهرستان اهر اعلام و اضافه کرد: این در حالی است که تنها یازده هزار 

هکتار از این اراضی بیمه هستند.
وی با بیان اینکه ضعف صندوق بیمه خسارات کشاورزی یکی از دلایل مهم بی رغبتی 
کشاورزان به بیمه محصولات خود است، یادآوری شد: از مجموع خسارت یکهزار و ۷۰۰ 
میلیارد ریالی بخش کشاورزی آذربایجان شرقی در سال زراعی گذشته تاکنون تنها ۵۶۰ 
میلیارد ریال به صورت نقدی پرداخت شده است و ۱۹۰ میلیارد ریال نیز به صورت تهاتر 

قابل پرداخت است که نشان دهنده بی توجهی صندوق است.
وی با طرح این سئوال که چرا غرامت های کارشناسی شده توسط خود صندوق در 
موعد مقرر پرداخت نمی شود، گفت: باید مدیران ملی و استانی در این زمینه پاسخگو 
باشند.فرجی آزاد ضعف مدیریت کلان و استانی صندوق خسارات کشاورزی، مشکلات 
مربوط به رده های کارشناسی، پرداخت نکردن غرامت در مدت قانونی مقرر، ایرادات 
غیرفنی برای ارزیابی پایین خسارت و سهم بالای کشاورز در نرخ بیمه و نیز همگن 
سازی مزارع به طور منطقه ای را از مهمترین مشکلات صندوق دانست که موجب بی 

رغبتی کشاورزان برای بیمه اراضی خود شده است.
میزان  اعلام  برای  دقیق  و  درست  ارزیابی  و  غرامت  موقع  به  پرداخت  خواستار  وی 
خسارت های وارده به زمین های کشاورزی بر اثر حوادث طبیعی و غیر طبیعی از سوی 
صندوق شد و افزود: باید توجه داشت ادامه روند موجود منجر به صدمات جبران ناپذیر 

به بخش کشاورزی و به دنبال آن تهدید امنیت غذایی کشور می شود.
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اروزنامه

گفت:  قضاییه  قوه  فرهنگی  امور  و  انسانی  منابع  معاون 
تاثیرگذار است  تمام شئون جامعه  در  قوه قضاییه  عملکرد 

و پیشرفت کشور بدون قوه قضاییه مقتدر ممکن نیست.
اندیشه های  استانی  اجلاسیه  در  الفت  باقر  محمد  دکتر 
کل  رئیس  حضور  با  که  رهبری  معظم  مقام  قضائی 
کارکنان  تابع،  سازمان های  رؤسای  دادستان،  دادگستری، 
روحانیون  و  دانشگاه  اساتید  از  جمعی  و  اداری  و  قضائی 
برگزار  کل  دادگستری  سلیمانی  سردار  جلسات  سالن  در 
شد، اظهار کرد: عملکرد قوه قضائیه در تمام شئون جامعه 
قضائیه  قوه  بدون  کشور  پیشرفت  که  چرا  است  تأثیرگذار 
مقتدر ممکن نیست و قطعاً برای تحقق این مهم با توجه به 

شرایط فعلی باید زمان زیادی را صرف کرد.
وی ادامه داد: با استفاده از ظرفیت هوش مصنوعی، توسعه 
و  آنلاین  دادگاه های  برگزاری  الکترونیک،  دادرسی های 
اصلاح ساختار قضائی می تواند در شرایطی که حجم ورودی 
مطلوبی  عملکرد  به  می شود  بیشتر  روز  به  روز  پرونده ها 

دست یافت و به سمت دادرسی عادلانه حرکت کرد.
رفع  راستای  در  قضائیه  قوه  پژوهشگاه  افزود:  الفت 
بهره  با  جاری  سال  در  رهبری  معظم  مقام  دغدغه های 
گیری از نظریات اساتید و قضات با تجربه در حال برگزاری 
اجلاسیه ای است که می تواند بخشی از کمبودها و نواقص 

دستگاه قضا را با نگاه کارشناسی بررسی و رفع کند.
معاون منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضائیه اضافه کرد: 
بیست  فرمایشات  قضائیه  قوه  پژوهشگاه  منظور  همین  به 
ساله رهبر را استخراج کرده است، دغدغه هایی که باید در 
قوه قضائیه اصلاح شود و ما باید این خواسته ها را بفهمیم 

و کارایی و توانمندی خود را بالا ببریم.
الفت با بیان اینکه هدف اجرای این اجلاسیه ارتقا وضعیت 
دستگاه قضائی است گفت: برگزاری شایسته این اجلاسیه 

و  قانونی  تکلیف  تجربه  با  کارکنان  نظریات  از  استفاده  و 
شرعی است که بر دوش ما قرار دارد و باید تلاش کنیم با 
برگزاری مؤثر آن فاصله خود را از دغدغه های رهبر انقلاب 

کمتر کنیم.
وی تصریح کرد: مقام معظم رهبری در موضوع بکارگیری 
قضات بر بکارگیری نیروهای فوق العاده و با تجربه تاکید 
کارکنان  گزینش  در  باید  جهت  همین  به  گفت:  دارند، 
انقلابی،  مستعد،  انسان های  دنبال  قضات  خصوص  به 
انسانی  منابع  باشیم.معاون  ناپذیر  خستگی  و  مند  علاقه 
رهبر  فرمایش  طبق  افزود:  قضائیه  قوه  فرهنگی  امور  و 
باید برنامه محور حرکت کنیم و همه توان  انقلاب  معظم 
همه  به  و  دهیم  تخصیص  خود  برنامه های  برای  را  خود 

مأموریت های خود عمل کنیم.
اراده وجودی  وی بیان کرد: هدف پژوهشگاه سیقل دادن 
کارکنان است کار مقدسی که باید برای تحقق آن دست به 

دست هم دهیم و در مسیر عمل به فرمایشات رهبر دچار 
جهش شویم تا فاصله خود را با توقعات رهبر کم کنیم.

پایان  در  قوه قضائیه  امور فرهنگی  و  انسانی  منابع  معاون 
خاطر نشان کرد: باید مطالعات پژوهشگاه فعال شده و در 
منظومه رهبر حرکت کند و از حضور کارکنان ایده پرداز و 
تا طرح های  افرادی که فرصت ها را می بینند استفاده کرد 
ارائه دهند، برخی اوقات طرح های کوچک انقلاب  خود را 
بزرگی در قوه قضائیه ایجاد می کند که باید به این ایده ها 

پرداخت.
برتر  آرا  زمینه  در  برگزیده  قضات  از  مراسم  این  پایان  در 
استانی  های  اجلاسیه  است:  گردید.گفتنی  تجلیل  نیز 
پژوهشگاه  توسط  رهبری  معظم  مقام  قضائی  اندیشه های 
قوه قضائیه در استان های کشور در حال برگزاری است و 
اجلاسیه نهایی نیز بهمن ماه سال جاری به صورت کشور 

در تهران برگزار خواهد شد.

معاون قوه قضاییه:

پیشرفت کشور بدون قوه قضاییه مقتدر
 ممکن نیست

رییس کمیسیون مالی شورای اسلامی شهر قزوین :

قزوین نیازمند یک ساختمان پزشکان تخصصی است

مسوول صنعت یار بسیج مهندسی سپاه صاحب الامر )عج( قزوین :

طرح شیرین سازی گاز طبیعی در قزوین کلید خورد

پزشکی  ساختمان  یک  احداث  گفت:  قزوین  شهر  اسلامی  شورای  مالی  کمیسیون  رییس 
تخصصی در قزوین که یکی از موضوعات مهم مطرح شده در صحن شورای استانی نیز بود، 

بسیار ضروری است.
وجود  دلیل  به  شهر  مرکزی  هسته  کرد:  اظهار  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  چگینی  ولی 
ساختمان پزشکان و پیراپزشکان دچار مشکل ترافیکی است که برای رهایی از این مساله پیگیر 

هستیم تا ساختمان پزشکانی را در یک نقطه ای مناسب در قزوین احداث کنیم.
آزمایشگاهی،  مراکز  و  تخصصی  فوق  و  تخصصی  حوزه های  در  مجتمع  این  داد:  ادامه  وی 
رادیولوژی، سونوگرافی و دیگر خدمات پزشکی در طبقات مختلف و برای سهولت و دسترسی 
منطقه  این  در  شهر  سطح  مستقر  و  فعال  پزشکان  بیشتر  و  شود  می  احداث  بیماران  بیشتر 

مستقر شوند.
به گفته این مسوول، برای این طرح ۲ قطعه زمین در مناطق شمالی و همچنین جنوب شرقی 
آغاز  شاهد  نهایی،  تایید  صورت  در  تا  امیدواریم  که  شده  پیشنهاد  قزوین  پاستور  بیمارستان 

عملیات اجرایی و ساخت این مرکز در آینده نزدیک باشیم.
زیرمجموعه  که  گذاری  سرمایه  سازمان  به  کار  این  انجام  ماموریت  اینکه  بیان  با  چگینی 
شهرداری قزوین نیز محسوب می شود، داده شده، تصریح کرد: براین اساس، سازمان یاد شده 
پیگیر انجام طرح مطالعاتی کارشناسی شده و تخصصی این موضوع خواهد بود تا برای ۵۰ تا 
۱۰۰سال آینده مراجعه کنندگان در حوزه پزشکی از نظر ترافیکی در شهر مشکلی نداشته باشند.

رییس کمیسیون مالی شورای اسلامی شهر قزوین خاطرنشان کرد: اگر در این کار مطالعاتی و 
دقیق، سرمایه گذاری های لازم شود برای آینده شهر قزوین گام های مثبت و مهمی برداشته 
می شود و خدمت بزرگ و ماندگاری نیز برای شهروندان و هم استانی ها محسوب خواهد شد.

قزوین گفت: طرح شیرین  )عج(  الامر  مهندسی سپاه صاحب  بسیج  یار  مسوول صنعت 
سازی گاز طبیعی برای نخستین بار به شکل پایلوت )آزمایشی( در حوزه صنعت پتروشیمی 

این استان وارد فاز مطالعه و اجرا شده است.
سیامک قلی پور به مناسبت روز صنعت و پتروشیمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با بیان 
قرار  استفاده مصارف گوناگون  اکنون مورد  گاز طبیعی که هم  این مطلب تصریح کرد:  
دارد، هنگام استخراج از نوع ترش بوده و برای مصرف باید با کمک مواد شیمیایی آن را 

شیرین سازی کرد.
وی اضافه کرد: با توجه به توانمندی استان قزوین در تولید ۲ ماده شیمیایی مونو و دی 
اتانول آمین که از محصولات صنعت پتروشیمی محسوب می شوند، هم اکنون این طرح 

در استان قزوین آغاز به کار کرده و در سال ۱۴۰۳ وارد فاز اجرایی خواهد شد.
قلی پور، روند رشد صنایع پتروشیمی در استان قزوین را مثبت ارزیابی کرد و گفت: صنعت 
پتروشیمی این استان در سه سطح بالادست، میان دست و پایین دست همواره توانسته 

نقش مهمی در فرآیند تولید محصولات داشته باشد.
پایین  نوع صنایع  از  قزوین  استان  در  از ۴۸۰ محصول  بیش  اینکه  بیان  با  این مسوول 
دست پتروشیمی است، اظهار کرد: سیاست های کلان کشور همیشه انتخاب راهی بوده 
پتروشیمی  صنایع  راستا  همین  در  شود،  جلوگیری  نفتی  فرآورده های  فروشی  خام  از  تا 
می توانند با گستردگی تولید محصولات از مواد نفتی زمینه را برای ارزش افزوده بیشتر 
و  نفت  فروش  قیمت  اگر  کرد:  تصریح  پور  کنند.قلی  اثر  بی  را  تحریم ها  و  فراهم کرده 
ارزش  که  بینیم  می  کنیم،  مقایسه  یکدیگر  با  را  پلاستیک  مثل  پتروشیمی  محصولات 
تنوع  همچنین  و  بوده  خام  نفت  از  بالاتر  دلار  چند صد  پلاستیکی  فرآورده های  افزوده 

محصولات نیز برای صادرات بسیار قابل توجه است.

رئیس اداره نظام مهندسی راه و شهرسازی استان زنجان :

واگذاری ساخت و سازها به مجریان فاقد صلاحیت 
در زنجان مشکل ساز شده است

رئیس اداره نظام مهندسی راه و شهرسازی استان زنجان گفت: یکی از مهمترین مشکلات 
کنونی در ساخت و سازهای استان، استفاده نکردن از مجریان دارای صلاحیت و توانمندی 

لازم است که مشکلات و تبعات منفی را به دنبال دارد.
احسان ذبیحیان در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: دخالت افراد فاقد صلاحیت در ساخت 

و سازها تاثیرات منفی در کیفیت و مقاومت ساختمانها برجا می گذارد.
وی یادآور شد: مجریان دارای صلاحیت از مقررات ملی ساختمان آگاه هستند که همین 
امر به افزایش کیفیت ساخت و سازها کمک می کند و میزان تلفات و خسارات را هنگام 

بروز حوادث و بلایای طبیعی کاهش می دهد.
این مسوول با تاکید بر استفاده از مجریان دارای صلاحیت در امر ساخت و ساز شهری، 
ادامه داد: مقاومت یک ساختمان در برابر زلزله به آیتم های مختلفی بستگی دارد ولی مهم 
این است که یک ساختمان طبق نقشه های طراحی شده توسط مجریان ذی صلاح و با 

استفاده از کارگران ماهر و مصالح استاندارد ساخته شود.
ذبیحیان با بیان اینکه اگر این کار به صورت کامل انجام شود، ساختمان ها در برابر زلزله 
مقاومت لازم را خواهد داشت، افزود: ایران یک کشور زلزله خیز است و با وجود پیشرفت 

دانش بشری تا به امروز امکان پیش بینی زلزله میسر نشده است.
وی گفت: موضوع آمادگی در برابر زلزله باید به یک فرهنگ عمومی تبدیل شود چون هر 

لحظه احتمال وقوع زلزله در ایران وجود دارد.
رئیس اداره نظام مهندسی راه و شهرسازی استان زنجان خاطر نشان کرد: حساسیت مردم 
به این موضوع مهم و از طرفی واگذاری کار ساخت و ساز به افراد متخصص این حوزه می 

تواند به کاهش خسارات و تلفات زلزله منجر شود.
وی با بیان اینکه همراهی مردم به ویژه متصدیان با عوامل فنی احداث ساختمان بسیار 
مهم است، خاطر نشان کرد: گزارش های زیادی از مهندسان مبنی بر تقابل سازندگان 
با آنها و تبعیت نکردن از موارد فنی دریافت کرده ایم که فقط به دلیل هزینه بر بودن یا 

توصیه افراد غیر فنی بوده است.

 رئیس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای شهر زنجان :

برخی موانع موجب کندی اجرای 
بزرگترین طرح شهری زنجان شده است

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین:

تشکل ها و تعاونی های توانمند
 استان قزوین حمایت شوند

اجرایی  زنجان گفت: عملیات  ترافیک شورای شهر  و  نقل  و  رئیس کمیسیون حمل   
بزرگترین طرح شهری زنجان موسوم به » محور در دست ساخت شهیدان کریمی« به 

دلیل برخی موانع و مشکلات به کندی پیش می رود.
سعید نجفی افزود: متاسفانه مهمترین و بزرگترین پروژه شهری زنجان طبق برنامه پیش 

نمی رود که این موضوع به دلایل مختلفی بر می گردد.
وی، وجود آب های زیر سطحی، ارائه نشدن به موقع نقشه های تایید شده و همچنین 
با  پروژه  اگرچه  گفت:  و  کرد  عنوان  دلایل  این  جمله  از  را  محلی  معارضان  وجود 

معارضاتی مواجه شده است اما در حال پیگیری برای رفع آنها هستیم.
این مسوول با تاکید بر اینکه معمولا در هر طرح و پروژه ای، اشکالات و موانع گوناگون 
وجود دارد، ادامه داد: هم اکنون عملیات ساخت این محور از سه راه امجدیه در حال 

انجام است.
وی با بیان اینکه برای احداث پل رو گذر کوی فرهنگ در این محور ۸۰ شمع در نظر 
گرفته شده که ۴۰ مورد آن انجام شده است، گفت:طبق برنامه ریزی ها و برای پیشبرد 
کار علاوه بر فعالیت یک دستگاه حفاری در سه راه امجدیه یک دستگاه دیگر نیز در 

کوی ثمین فعالیت خواهد کرد.
برای کمتر  برنامه اعلام شده  ادامه داد: طبق  این عضو شورای اسلامی شهر زنجان 
شدن مشکلات ترافیکی این محور و به لحاظ اینکه مردم دچار زحمت نشوند پیمانکار، 
کار را به صورت سگمنتال)ستون های پیش ساخته( انجام خواهد داد. محور شهیدان 
کریمی، بزرگترین پروژه ترافیکی تاریخ شهر زنجان بوده که در مسیر میدان سپاه تا 
آرامستان شهر زنجان با برآورد اعتبار ۱۰ هزار میلیارد ریالی به منظور حل معضلات 

ترافیکی اجرا شده است.
طبق طرح ارائه شده محور شهیدان کریمی دارای چهار تقاطع در مسیر خواهد بود و کل 

پروژه نیز طوری ساخته خواهد شد که عارضه سطحی نداشته باشد.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: تشکل ها و تعاونی های بسیار 
توانمند در استان قزوین وجود دارند که نیاز است مورد حمایت بیشتر قرار گیرند.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد حسین عطایی در دیدار با مدیر عامل سازمان 
مرکزی تعاون روستایی ایران که شهرام رحمانی مدیر سازمان تعاون روستایی 
استان قزوین نیز حضور داشت افزود: در استان قزوین اقدامات خوبی در بخش 
تعاون روستایی استان انجام شده که تلاش می شود تا از ظرفیت های مستعد 

بیشتر استفاده شود.
وی اظهار داشت: با توجه به موفقیت تشکل آببران دشت قزوین در صدد هستیم 
با توجه به تجارب و موفقیت این تشکل بر اساس نظام بهره برداری، تشکل 

آببران در سد نهب نیز تشکل شود.
عطایی افزود: با تشکیل این تشکل بخش اعظمی از مشکل بهره برداران سد 

نهب حل خواهد شد.
روی سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: با توجه شرایط منابع آبی در 
استان در تلاش هستیم با مدیریت و تشکیل این تعاونی مشکل را تا حدودی 

حل کنیم.
عطایی افزود: تعاون روستایی با توجه به تجربه در مدیریت تشکل ها و نظام 
بهره برداری می تواند در پیشبرد طرح های مدیریت آب سد نهب تأثیر گذار باشد.

مدیر عامل سازمان مرکزی تعاون روستایی کشور نیز در این دیدار گفت: پیشبرد 
اهداف توسعه بخش با هدف بهره مندی از توان تشکل ها از مهمترین اهداف 

برنامه های تعاون روستایی کشور است.
هادربادی افزود: تعاون روستایی آمادگی کامل دارد تا در جهت ایجاد تشکل 
برداری و  بهره  نظام  تهیه  برای  استان  با  را  نهایت همکاری  آببران سد نهب 

همچنین مدیریت منابع داشته باشد.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

برای رهایی از سردرگمی چه کارهایی می توان انجام داد؟
مدتی از رسانه های اجتماعی فاصلیه بگیرید. با این کار آرامش مورد 
نیاز برای فکر کردن درباره موضوع مورد نظر به دست می آید.

از ریسک های بزرگ استقبال کنید. اگر انسان برای مدت طولانی در 
منطقه امن خود باقی بماند احساس سردرگمی  و بی انگیزگی خواهد کرد.

داشته  سر  در  بزرگ  رویاهای  و  کنید  خاموش  را  مزاحم  صداهای 
کنند. تعریف  را  شما  ارزشمندی  دیگران  دهید  اجازه  نباید  باشید. 

صدای درونی خودتان را به چالش بکشید.در زندگی به آن چیزی 
دارید. باور  آن  به  خودتان  با  درونی  گفتگوی  در  که  رسید  می 

به خودتان تکیه کنبد. اعتماد به نفس و تکیه کردن به توانایی های خود 
و شناخت نقاط قوت و ضعفتان کمک می کند راه را بهتر پیدا کنید.  5
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مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز :

عدم درج قیمت بر روی کالا تخلف است
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: در گام نخست 
اجرای طرح نظارتی ویژه برخورد با تخلف »عدم درج قیمت« و 
»نصب نرخنامه« در تمامی واحدهای صنفی در دستور کار همه 

بازرسان اداره کل صمت خواهد بود.
از  البرز  استان  تجارت  و  معدن  مدیرکل صنعت،  انصاری،  محمد 

تشکیل قرارگاه نظارت بر بازار استان البرز خبر داد.
ادارات  نظارتی  قرارگاه  این  در  افزود:  بازار  تنظیم  کارگروه  دبیر 
و  اماکن  پلیس  کشاورزی،  جهاد  تجارت،  و  معدن  صنعت،  کل 
سایر  و  اصناف  اتاق  حکومتی،  تعزیرات  اقتصادی،  امنیت  پلیس 

دستگاه های نظارتی عضو خواهند بود.
وی تصریح کرد: در همین راستا اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
استان البرز برنامه ویژه نظارت بر بازار در سه ماهه پایانی سال را 
تدوین و رصد مستمر قیمت انواع اقلام کالایی و انواع خدمات را 

عملیاتی خواهد نمود.
گام نخست  در  تاکید کرد:  البرز  استان  بازار  تنظیم  کارگروه  دبیر 
با تخلف »عدم  از امروز برخورد  اجرای این طرح نظارتی ویژه و 
در  صنفی  واحدهای  تمامی  در  نرخنامه«  »نصب  قیمت«؛و  درج 

دستور کار همه بازرسان اداره کل صمت خواهد بود.
انتظار داریم ضمن همکاری  از همه اصناف  انصاری اضافه کرد: 
لازم و به دور از نگاه بخشی به تغییرات قیمتی در صنف خاصی، 
به تثبیت قیمت ها در سطح عرضه کمک کنند و حتما طبق ضوابط 
قیمت  عرضه،  مورد  کالاهای  سود  حاشیه  تعیین  برای  موجود 

گذاری و فروش انجام دهند.
از  گفت:  پایان  در  البرز  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
هر  با  مواجه  در صورت  داریم  درخواست  استان  عزیز  شهروندان 
گونه تخلف صنفی از جمله گرانفروشی، کم فروشی، احتکار، عدم 

درج قیمت، عدم نصب نرخنامه، عدم صدور صورتحساب)فاکتور( 
و...، موارد را از طریق تلفن ۱۲۴ منعکس نمایند تا در سریعترین 

زمان ممکن مورد رسیدگی قرار گیرند.

سرمایه  گفت:  البرز  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
احداث  برای  گذاران  سرمایه  جذب  در  تسهیلگری  و  گذاری 
فرمانداران  توسط  ویژه  صورت  به  آنها  از  حمایت  و  گلخانه 

دنبال شود.
گلخانه ای  کشت های  توسعه  ستاد  جلسه  در  افضلی  عزیزاله 
دستگاه های  مدیران  و  فرمانداران  حضور  با  که  البرز  استان 
اینکه  بر  تاکید  با  شد،  برگزار  رسان  خدمات  و  اجرایی 
البرز باید به صورت جدی پیگیری شود،  دستورهای استاندار 
گفت: سرمایه گذاری و تسهیلگری در جذب سرمایه گذاران 
باید به صورت ویژه توسط  برای احداث گلخانه ها  این حوزه 

فرمانداران انجام شود.
این  توسط  گذاری  سرمایه  کارگروه  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
استان  اقتصادی  اینکه حوزه  به  توجه  با  کرد:  معاونت مطرح 
بنابراین  است،  بسیاری  فرصت های  و  ظرفیت ها  دارای  البرز 
سرمایه  جذب  و  ها  گیری  تصمیم  در  یکپارچگی  منظور  به 
گذاران مواردی که نیازمند رسیدگی موردی باشند توسط جهاد 
کشاورزی معرفی و در کارگروه فوق درخواست آنها رسیدگی 

خواهد شد.
بر  تاکید  با  البرز  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
اینکه همواره باید پاسخگوی نیازها و خواسته های شهروندان 

افزود: جهاد کشاورزی موظف به  باشیم،  و مطالبات رسانه ها 
هاست.  گزارش  انعکاس  و  ستاد  مصوبات  تحقق  ویژه  رصد 
راستای  در  هستند  موظف  نیز  فرمانداران  و  شهرداران  همه 
احداث و توسعه گلخانه ها و جذب سرمایه گذاران این حوزه 
دهند.  ارائه  و  داشته  نظر  در  را  ای  ویژه  حمایتی  طرح های 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز گفت: تفاهم 
نامه های همکاری با استان های معین به منظور تامین مرغ 
استان البرز منعقد خواهد شد. وی در جلسه ستاد تنظیم بازار 
برگزار  متولی  دستگاه های  مدیران  حضور  با  که  البرز  استان 
شد، گفت: تنظیم بازار کالاهای اساسی و به ویژه تأمین مرغ 
دستگاه های  تمامی  دستورکار  در  استان  نیاز  مورد  مصرفی 

ذیربط به ویژه سازمان جهاد کشاورزی قرار گرفته است.
بر  تاکید  با  البرز  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
اینکه اقدامات لازم در راستای مدیریت بازار و تأمین کالاهای 
با  همکاری  نامه های  تفاهم  کرد:  عنوان  شود،  انجام  اساسی 
منعقد  البرز  استان  مرغ  تأمین  منظور  به  معین  استان های 

خواهد شد.
بررسی  استان  بازار  تنظیم  ستاد  مصوبات  پیرو  است  گفتنی 
اندازی  راه  و  اساسی  کالاهای  عرضه  و  تأمین  مشکلات 
از مهم ترین مباحث مطروحه در  بازار  قرارگاه رصد و کنترل 
این جلسه بود که طبق تاکید معاون هماهنگی امور اقتصادی 
بازار  در  شده  عرضه  مرغ  قیمت  ویژه  صورت  به  استانداری، 
توسط دستگاه های نظارتی و اکیپ های نظارتی دستگاه های 

متولی رصد و با متخلفین برخورد خواهد شد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز :

سرمایه گذاری برای احداث گلخانه توسط 
فرمانداران دنبال شود

پس از عمل جراحی چه رژیم غذایی بگیریم

کووید ۱۹ تارهای صوتی نوجوانان را فلج می کند

یک متخصص تغذیه و رژیم درمانی گفت: افراد باید روزانه ۲ لیتر مایعات مصرف کنند 
که این مصرف، بر اساس وزن آنها تغییر می کند و بیشتر باید از طریق مصرف آب، 

شیر و دوغ باشد.
به گزارش خبرگزاری مهر، راضیه خالوئی فرد، متخصص تغذیه را از مهم ترین اعضای 
جراحی  بیمار  اگر  افزود:  و  دانست  کولورکتال  جراحی های  و  وزن  کاهش  جراحی  تیم 
کاهش وزن داشته و آماده ترخیص باشد، بر اساس شرایط، رژیم او، از طریق دهان با 

مایعات شفاف و کامل به سمت پوره، میکس و جامدات می رود.
وی با بیان اینکه در عمل جراحی ممکن است تغذیه دهانی را نتوانیم شروع کنیم، ادامه 
داد: در این صورت ممکن است برای تغذیه بیمار، لوله وارد روده کنیم که البته این اقدام، 

با توجه به شرایط بیمار انجام می شود.
باید رژیم  از عمل جراحی چاقی و سرطان،  بیماران بعد  اینکه  بر  با تاکید  خالوئی فرد 
نتواند  معده  و  روده  راهِ دهان،  از  بیمار  اگر  باشند، گفت:  داشته  را  مناسب خود  غذایی 
تغذیه شود، برای او از راه ورید تغذیه را در نظر می گیریم. سرم های غذایی، کالری و ریز 

مغذی های مورد نیاز را به فرد، جراحی شده می رساند.
وی با بیان اینکه افرادی که تغذیه مناسب دارند، به دریافت مکمل نیاز ندارند، افزود: 
کسی که عمل جراحی چاقی انجام داده است، نیاز به دریافت ویتامینE از طریق مکمل 
نظر  زیر  را  سه  امگا  مکمل  باید  عمل  از  بعد  ماه  یک  و  دارد  مینرال  ویتامین  مولتی 

متخصص تغذیه مصرف کند.
این متخصص تغذیه و رژیم درمانی درباره اهمیت مصرف مایعات پس از عمل جراحی، 
خاطرنشان کرد: بیماران، پس از عمل جراحی حداقل باید روزانه ۲ لیتر مایعات مصرف 
کند که این مصرف، بر اساس وزن بیمار، تغییر می کند و بیشتر باید از طریق مصرف 

آب، شیر و دوغ باشد.

محققان براساس یک مورد اخیر ابتلا به کووید می گویند به نظر می رسد کووید ۱۹ 
تارهای صوتی یک دختر نوجوان را فلج کرده و تنفس او را تا حدی که نیاز به عمل 

جراحی داشته باشد مسدود کرده است.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از مدیسن نت، این مورد نشان می دهد که فلج تارهای 
صوتی ممکن است یک عارضه نادر عفونت کووید باشد که ناشی از تأثیر ویروس کرونا 
بر سیستم عصبی است.دکتر »دانیل لارو«، محقق ارشد از بیمارستان چشم و گوش در 
بوستون، می گوید: »با توجه به شیوع این ویروس در بین کودکان، این عارضه بالقوه 
جدید شناسایی شده باید در هر کودکی که پس از تشخیص اخیر کووید ۱۹ از مشکل 
تنفس، صحبت یا بلع شکایت دارد در نظر گرفته شود.«او گفت: »این موضوع مهم است 
زیرا چنین شکایاتی را می توان به راحتی به تشخیص های رایج تری مانند آسم نسبت 
داد.«به گفته محققان، در حالی که چندین گزارش از فلج تارهای صوتی در بزرگسالان 

وجود دارد، این اولین گزارش از این عارضه در یک نوجوان است.
این دختر ۱۵ ساله، ۹ روز پس از تشخیص بیماری کووید، با مشکل تنفسی به بیمارستان 
مراجعه کرد.پزشکان لوله قابل انعطاف را در گلوی او فرو کرده و متوجه شدند که هر دو 
تار صوتی در جعبه صدای او فلج شده است. آنها به این نتیجه رسیدند که فلج احتمالًا 

ناشی از عفونت کووید است، زیرا بررسی های گسترده هیچ علت دیگری را نشان نداد.
تأثیر  عصبی  سیستم  بر  دیگری  روش های  به  کووید  که  کردند  خاطرنشان  محققان 

می گذارد که شامل سردرد، سرگیجه، مه مغزی و تغییر طعم و بو است.
امتحان کردند. وقتی  را برای تسکین علائم تنفسی دختر  ابتدا گفتار درمانی  پزشکان 
این کار جواب نداد، از جراحی برای ایجاد شکافی در نای او استفاده کردند که مشکلات 
تنفسی او را برطرف کرد )روشی به نام تراکئوستومی(.به گفته پزشکان، این دختر بیش 
از ۱۳ ماه به تراکئوستومی خود وابسته بود تا بتواند نفس بکشد که نشانه ای از این است 

که این نوع علائم عصبی ناشی از کووید ممکن است موقتی نباشد.

سلامت

آگهی مفقودی
برگه کمپانی خودرو پژو پارس

 رنگ: سفید 
سال ساخت:  ۱۴۰۱

naan۰۱ce9nh۴3۴8۰9 :شماره شاسی
شماره انتظامی: ایران ۶8   ۴۶3  و 9۴

۱۲۴k۱۶757۰9 :شماره موتور
به نام معصومه شفیعی مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط است
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از برخی موفقیت های گذرا عبور کرد و  باشد   شاید لازم 
به اصولی وفادار ماند که در آن ورزشکاران در وهله اول 
باید به دنبال اهتزاز پرچم کشورمان باشند و نه رسیدن به 

خواسته های غیرمنطقی شان.
به مصیبتی  ایرنا، سال هاست ورزشکارسالاری  به گزارش 
برای ورزش ایران تبدیل شده است و بدتر اینکه اراده ای 

جدی برای مقابله با این معضل وجود ندارد.
 از یک طرف مدیران ورزش وعمدتاً رؤسای فدراسیون ها 
برای اینکه از زیر بار انتقادات در امان باشند به هر خواسته 
از طرف  و  تن می دهند  ورزشکاران  غیرمنطقی  و  منطقی 
یک  ورزشکاران  که  موضوعاتی  در  رسانه ها  هم  دیگر 
طرف ماجرا هستند و مدیران فدراسیون ها در طرف دیگر، 
اشتباه در  این اطلاعات  را به ورزشکاران می دهند و  حق 
نهایت باعث می شود افکار عمومی هم سمت ورزشکاران 

را بگیرند.
مدال  یک  کسب  صرف  به  کشور  ورزشکاران  از  برخی 

از  فراتر  خواسته هایی  جهان  حتی  و  قاره ای  مسابقات  در 
ظرفیت ورزش کشور دارند. این ورزشکاران که اگر چنین 
موقعیتی برای آنها فراهم نمی شد نمی توانستند در ورزش 
استان  به  سفر  توانایی  حتی  برسند  ملی  تیم  به  قهرمانی 
به  اما حالا  نداشتند؛  اقامت شان هم  همجوار استان محل 
کمتر از اردو در اروپا و کار با ماساژور و مربی اختصاصی 

راضی نمی شوند. 
این  برای  مهیا کردن چنین شرایطی  وجود  با  اینکه  بدتر 
هم  انگشت شمار  البته  که  آنها  از  تعدادی  ورزشکاران، 
غیرمنطقی  درخواست های  اینکه  برای  را  فرصت  هستند 

خود را عملی کنند مهیا دیده اند.
سهمیه  کسب  مسابقات  که  حاضر  حال  در  خصوص  به 
این موضوع  به  ورزشکاران  این  و  است  پیش  در  المپیک 
واقف هستند که مجموعه ورزش کشور روی کسب سهمیه 

تمرکز کرده است.
 اما قطعاً صلاح ورزش کشور در دادن باج های اینچنینی 

به ورزشکاران نیست. 
و  کرد  عبور  گذرا  موفقیت های  برخی  از  باشد  لازم  شاید 
به اصولی وفادار ماند که در آن ورزشکاران در وهله اول 
به  رسیدن  نه  و  هستند  کشورمان  پرچم  اهتزاز  دنبال  به 

خواسته های غیرمنطقی شان.
برخی  خواسته  هر  به  المپیک  ملی  کمیته  دوره ای  در 
ورزشکاران تن داد؛ تا جایی که حتی هزینه درخواست های 
بیشتر  فدراسیونش  بودجه کل  از  ورزشکاران  این  از  یکی 

بود. 
سیستم گلخانه ای که در اکثر فدراسیون ها وجود دارد تنها 

چند ورزشکار محدود را تحت پوشش قرار می دهد.
و  دیگری  شکل  به  فدراسیون ها  بودجه   اگر  که  حالی  در 
آینده  در سال های  هزینه شود  بلندمدت  برنامه های  برای 
پوشیدن  برای  که  بود  خواهیم  استعدادهایی  ظهور  شاهد 
پیراهن تیم ملی با یکدیگر رقابت خواهند کرد و دیگر در 
آن زمان شاهد ناز و اطوار برخی ورزشکاران نخواهیم بود.

مکیدن خون ورزش کشور با ورزشکارسالاری؛

گزارش  »مدال« همه چیز نیست

مربی تیم ملی شیرجه: 

این رشته آماده
 المپیک نیست

علیرضا بیرانوند در تاریخ باشگاه 
پرسپولیس ماندگار شد

دارنده مدال نقره کشتی فرنگی جهان :

هدفم حضور در 
المپیک است

توانایی و  ایران درباره وضعیت ملی پوشان گفت: ما در حال حاضر  مربی تیم ملی شیرجه 
استعداد بسیار خوبی دارند اما از آن جایی که به تازگی این رشته پوست انداخته و از سنین 

پایه شروع به آماده سازی کردیم، ورزشکارانی را در سطح المپیک نداریم.
مهدی سبزه پرور در گفت وگو با ایرنا، در خصوص اعزام تیم ملی شیرجه ایران به مسابقات 
شیرجه کازان روسیه اظهار داشت: محمد مقدسی و کیومرث اصلانی ۲ ملی پوش شیرجه 
ایران موفق شدند در رشته شیرجه هماهنگ این رقابت ها، مدال برنز را کسب کنند. در بخش 

انفرادی نیز هر ۲ ورزشکار به فینال رسیدند.
از آن  اما  ادامه داد: ملی پوشان ما در حال حاضر توانایی و استعداد بسیار خوبی دارند  وی 
انداخته و از سنین پایه شروع به آماده سازی کردیم،  جایی که به تازگی این رشته پوست 
مسابقات  برای  ما  شیرجه روهای  حاضر  حال  در  نداریم.  المپیک  سطح  در  را  ورزشکارانی 
آسیایی فیلیپین آماده می شوند تا بتوانند نتایج مناسبی را در این رقابت ها کسب کنند. باید 
ورزشکاران در رویدادهای داخلی و خارجی پخته شوند تا هم از نظر بدنی و هم از نظر ذهنی 
آمادگی لازم را کسب کنند.مربی تیم ملی با اشاره به مسابقات شیرجه روسیه عنوان کرد: 
مسابقات روسیه رده سنی نداشت و ورزشکاران ما با ۱۸ سال و ۱۵ سال سن در این رقابت ها 
شرکت کردند و این نشان می دهد که آینده درخشانی در انتظار شیرجه است. اگر در آینده 

مشکلات و دغدغه های مالی نداشته باشند، موفق به کسب مقام های زیادی می شوند.
سبزه پرور در مورد تجهیزات شیرجه ایران گفت: در بعضی استان ها تجهیزات نسبتا خوبی 
داریم اما خیلی نقاط نیز حتی دایو ندارند و با همین وضعیت داریم به بهترین شکل تمرین 
می کنیم و نتایج قابل قبولی نیز کسب می کنیم. البته تمرینات روی خشکی ورزشکاران مثل 
ژیمناستیک در همه دنیا به یک شکل است و نیازی به تجهیزات آبی ندارد؛ شیرجه روهای 
دایو  استان هایی که  به  آبی  تمرین های  برای  و  پیش می گیرند  را  تمرینات خشکی  نیز  ما 

دارند، مراجعه می کنند.

دروازه بان ملی پوش تیم فوتبال پرسپولیس به باسابقه ترین گلر تاریخ این باشگاه تبدیل شد.
از هفته  معوقه  دیداری  در  نساجی  و  پرسپولیس  فوتبال  تیم های  به گزارش خبرنگار مهر، 
یازدهم لیگ برتر روز پنج شنبه ۷ دی در ورزشگاه آزادی به مصاف هم رفتند که این بازی 
در پایان با برتری یک بر صفر پرسپولیس خاتمه یافت. شاگردان گل محمدی با کسب این 
پیروزی ۲۹ امتیازی شدند و با توجه به اینکه تفاضل گل کمتری نسبت به استقلال تهران 
دارند در رده سوم جدول باقی ماندند.علیرضا بیرانوند که مرد شماره یک دروازه پرسپولیس و 
تیم ملی فوتبال ایران است، در این بازی توانست دروازه اش را بسته نگه دارد اما این اتفاقی 
نیست که او به خاطرش خوشحال باشد.رکورد اصلی که بیرانوند را ماندگار کرد مربوط به 

تبدیل شدن او به باسابقه ترین دروازه بان تاریخ پرسپولیس است. 
علیرضا بیرانوند با حضور در دیدار برابر نساجی تعداد بازی هایش برای پرسپولیس را به ۱۸۶ 

بازی رساند و به باسابقه ترین دروازه بان تاریخ باشگاه تبدیل شد.

 ۸۷ وزن  در  بزرگی  کشتی گیران  گفت:  جهان،  فرنگی  کشتی  نقره  مدال  دارنده 
میدان  به  المپیک  در  نتیجه  بهترین  کسب  برای  من  اما  دارند،  حضور  کیلوگرم 

خواهم رفت.
به گزارش  ایرنا، علیرضا مهمدی پس از کسب عنوان قهرمانی وزن ۸۷ کیلوگرم 
انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی کشور، در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: مسابقات 
از سطح بالایی برخوردار بود و من نیز با هدف کسب عنوان قهرمانی در این وزن 
المپیکی به میدان رفتم. خدا را شکر در وزن جدید توانستم به هدفی که داشتم 

برسم و صاحب مدال طلا شوم.
دارنده مدال نقره جهان درباره برنامه کادر فنی برای کسب سهمیه المپیک در این 
وزن، خاطرنشان کرد: امیدوارم بتوانم به مسابقات کسب سهمیه المپیک بروم و با 

ارائه بهترین کشتی ها برای ایران صاحب سهمیه المپیک شوم.
المپیکی، گفت: همانطور که توانستم در  وی درباره کار سخت خود در این وزن 
سال اول حضور در تیم ملی بزرگسالان به مدال جهانی برسم این اعتماد به نفس 
را دارم که تمام بزرگان وزن ۸۷ کیلوگرم را نیز شکست بدهم. کشتی گیران خوبی 

در این وزن حاضر هستند، اما من برای کسب بهترین نتیجه به میدان می روم.
مهمدی بیان کرد: در وزن جدید مشکل خاصی ندارم و خدا را شکر راحت بودم. 
این  در  شد.  خواهم  بهتر  بروم  جلو  به  چه  هر  قطعا  و  گرفتم  خوبی  کشتی های 
مسابقات نیز مدعیان داخلی حضور داشتند و رقابتها سطح بالایی داشت. تمام هدفم 

این است که به عنوان نماینده ایران در المپیک به بهترین مدال برسم.

شناسه آگهی: 1632616

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای عباسعلی عباسی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
به مساحت 109/62  خانه  باب  مالکیت ششدانگ یک  است که سند  نموده 
متر مربع به شماره 1002 فرعی از 363 اصلی مفروز از پلاک 3۴ فرعی از 
اصلی مذکور واقع در اراضی تپه قشلاق جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج کرج 
که برابر سند قطعی شماره 7۴7۸ مورخ 1373/03/2۴ دفتر خانه 33 کرج 
به متقاضی منتقل شده و ذیل صفحه 29۴ دفتر 72 سند مالکیت به شماره 
چاپی ۵2۸39۵ صادر و تسلیم گردیده به علت سهل انگاری مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره 
یک اصلاحی به ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
اعتراض  به مدت ده روز  این آگهی  انتشار  تاریخ  از  باشد  به ملک مذکور 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل 
گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد
مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   1۴02/10/03 مورخ   1۴02603310110033۴7 شماره  رای  برابر 
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر قربانی بشناسنامه 
شماره ۴۵02 صادره از کرج فرزند احد در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
باستثناء بهای ثمنیه عرصه و اعیان به مساحت 97/20 متر مربع مفروز از پلاک شماره 117۸ 
فرعی از 169 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقایان ابوالفضل علمی و علی زارعی و با 
مالکیت مالک اولیه آقای بهروز ناصر ترابی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است درصورت 

انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴02/10/09

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴02/10/2۵
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر آرای شماره 1۴0260331009001۴۴۴ مورخ 1۴02/۸/17 و شماره 1۴0260331009001۴۴۵ 
مورخ 1۴02/۸/17 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقای 
اله کرین کانی  به شماره شناسنامه 16۸۵ و آقای ریاض  عظیم کرین کانی سیسان فرزند آقا داداش 
سپسان فرزند داداش به شماره شناسنامه 366۵ هر یک نسبت به سه دانگ مشاع 0 به صورت شش 
دانگ یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت 2۴7/۵0 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 20۴9 
مالک رسمی طبق سند رسمی شماره ۴۴663  از  آباد خریداری  واقع در حسن  اصلی  از 1۵۴-  فرعی 
مورخ 13۸۴/۴/1۴ دفتر خانه ۴2 کرج ) توضیحا اقای عظیم کرین کانی سیسان و آقای ریاض اله کرین 
کانی سیسان مالکین مشاعی می باشند ( که مالکیت نامبردگان در صفحه ۴۸3 دفتر 12۵1 محرز گردیده 
به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که  است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقرراتسند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴02/10/09

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴02/10/2۴
مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   1۴02/10/03 مورخ   1۴02603310110033۴6 شماره  رای  برابر 
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر قربانی بشناسنامه 
شماره ۴۵02 صادره از کرج فرزند احد درششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
باستثناء بهای ثمنیه عرصه و اعیان به مساحت 10۸ متر مربع مفروز از پلاک شماره 117۸ 
فرعی از 169 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقایان ابوالفضل علمی و علی زارعی و با 
مالکیت مالک اولیه آقای بهروز ناصر ترابی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت 

انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1۴02/10/09

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴02/10/2۵
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج شناسه آگهی: 1630130شناسه آگهی: 16301۴0

شناسه آگهی: 162۸۵93
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شهردار کرج گفت: نگاه مجموعه شورا و شهرداری استفاده 
این  عمومی  نقل  و  حمل  توسعه  برای  برقی  خودروهای  از 
کلانشهر بوده و منافع مردم در استفاده از این خودروها مورد 

توجه مدیریت شهری است.
مهرداد کیانی شهردار کرج به همراه مسعود محمدی رییس 
مجتبی  ایزدیار،  عمار  رحیمی،  علیرضا  کرج،  شهر  شورای 
اسلامی  شورای  اعضای  از  محمداسدیان  و  حاجی قاسمی 
شهر با حضور در شرکت ایران خودرو با مدیرعامل این گروه 

صنعتی دیدار و گفت و گو کردند.
تاکسی های  از  بهره بردن  چگونگی  برای  تبادل نظر  و  بحث 
نقل عمومی کلانشهر کرج محور  و  ناوگان حمل  در  برقی 

اصلی این نشست بود.
شهری  مدیریت  مجموعه  نگاه  به  اشاره  با  کرج  شهردار 
برای استفاده از خودروهایی با سوخت پاک در جهت حفظ 
در  بالایی  بسیار  با سرعت  دنیا  داشت:  اظهار  محیط زیست، 

حال تغییر در همه شئون است.
کشورهای  در  هوا  آلودگی  رفع  برای  گفت:  کیانی  مهرداد 
توسعه یافته راه حل پیدا شده اما متاسفانه در برخی کشورها 

هنوز به روش های سنتی با این آلودگی برخورد می شود.
این مسئول خاطرنشان کرد: کرج به عنوان نخستین شهری 
به  است  برقی معرفی شد در تلاش  اتوبوس های  کاربر  که 
با استفاده از خودروهای  سمت توسعه حمل و نقل عمومی 
برقی برود و امیدوار هستیم در این مسیر حمایت های لازم 

صورت بگیرد.
برقی  خودروهای  از  استفاده  در  اینکه  بیان  با  کرج  شهردار 
است،  مهم  شهرداری  و  شورا  مجموعه  برای  مردم  منافع 
افزود: اگر منافع مردم توسط خودروساز داخلی تامین شده و 
پشتیبانی های لازم صورت بگیرد این روند ادامه خواهد یافت 

در غیراینصورت با سایر شرکت ها وارد مذاکره خواهیم شد.
شهری  مدیریت  در  هم صدایی  و  همراهی  کیانی؛  گفته  به 
با  نقل عمومی  و  ناوگان حمل  توسعه  برای  کرج  کلانشهر 

استفاده از خودروهای برقی وجود دارد.
شهر  اولین  وقتی  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رییس 
را  بالایی  ریسک  می شوید  برقی  خودروهای  از  استفاده  در 

می پذیرید و کرج این ریسک را پذیرفت.
مسعود محمدی اظهار داشت: در حال حاضر منتظر هستیم 
۲۰ اتوبوس برقی که از شرکت ایران خودرو دیزل خریداری 
شده وارد کرج شده و زیرساخت  های لازم توسط مجموعه 

ایران خودرو برای ایجاد ایستگاه های شارژ نیز انجام شود.  
این عضو شورا خاطرنشان کرد: قطعا حضور خودروهای برقی 
در کرج موافق و مخالف دارد که امیدوار هستیم با استفاده 
از این خودروها تجربه تلخ گذشته در کرج به شیرینی برای 

شهروندان این کلانشهر، تبدیل شود.
در  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  وضعیت  داد:  ادامه  وی 
با  که  تفاهم هایی  با  امیدواریم  که  نیست  کلانشهرها خوب 
نقل  و  ناوگان حمل  نوسازی  و  توسعه  در  ایران خودرو شده 

عمومی همکاری خوبی با شهرداری کرج انجام بگیرد.

اظهار  جلسه  این  در  ایران خودرو  صنعتی  گروه  مدیرعامل 
برقی  خودروهای  شهری،  مدیریت  خرسندیم  بسیار  داشت: 
انتخاب  کرج  کلانشهر  برای  را  ایران خودرو  صنعتی  گروه 

کرده است 
به عنوان  استفاده  برای  که  خودروهایی  کرد:  بیان  عظیمی 
تاکسی های برقی انتخاب شده مورد تایید وزارت کشور قرار 

گرفته است.
 این مسئول گفت: کرج به عنوان اولین کلانشهر برقی کشور 
شده  برقرار  دوسویه  تعامل  این  خوشحالیم  و  شده  معرفی 
است.عظیمی یادآور شد: قطعا با تعامل و همراهی در آینده 
شهروندان  نصیب  برقی  خودروهای  از  حاصل  نفع  نزدیک 
از  بازدید  ضمن  است  شد.گفتنی  خواهند  کرج  کلانشهر 
بخش های مختلف شرکت  ایرانخودرو سایر اعضای شورای 
مهیا  که  پرداختند  خود  نقطه نظرات  بیان  به  شهر  اسلامی 
ساختن زیرساخت ها از سوی شرکت ایرانخودرو از مهمترین 

موضوعات مورد اشاره بود.

شهردار کرج :

منافع مردم در استفاده از خودروهای برقی 
مورد توجه مدیریت شهری است

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج :

شهروندان از ادامه دار بودن 
جشنواره های اقوام اعلام رضایت کردند

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

تخفیف خوش حسابی شامل پرداخت 
نقدی تا پایان اسفندماه ۱۴۰۲ تمدید شد

نایب رییس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی کرج:

ناوگان حمل ونقل عمومی کرج
 ۵۳۰ اتوبوس کم دارد

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج گفت: در نظرسنجی انجام 
شده از بازدیدکنندگان جشنواره شب چله و انار کرج، برخورد خوب نیروهای انتظامات و 
ادامه دار بودن جشنواره های اقوام با موضوعات مختلف، بیشترین و جانمایی پارکینگ، 

کمترین رضایت را در بین شهروندان حاضر در جشنواره داشت.
کارشناسان  کرج،  انار  و  چله  شب  جشنواره  برگزاری  ایام  کرد:  اظهار  عاقلی؛  علیرضا 
ارتباطات سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج  اقدام به نظرسنجی از 

بازدیدکنندگان با گروه های سنی مختلف کردند.
وی افزود: در این نظرسنجی ۹۰.۲ درصد مراجعین از برخورد مناسب نیروهای انتظامات 
مختلف«،  موضوعات  با  اقوام  جشنواره  بودن  دار  »ادامه  آن  از  پس  و  داشتند  رضایت 
و  »دیزاین  و  جشنواره«  برگزاری  »ساعت  فرهنگی«،  برنامه های  و  جشن  »موسیقی، 
طراحی« به ترتیب با ۸۸.۹، ۸۲.۲، ۸۱.۳ و ۷۹.۷ درصد بیشترین آرای مثبت نظرسنجی 

را کسب کردند.
کمترین  کرد:  اضافه  کرج  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
رضایت مراجعه کنندگان در جشنواره شب چله و انار کرج نیز مربوط به جانمایی و مدیریت 

پارکینگ با رضایت ۶۶.۲ درصدی بود.
به گفته این مسئول ۷۴.۳ درصد از بازدیدکنندگان »جشنواره شب چله و یلدا« را جذاب تر 
از »جشنواره لاله ها« برشمردند و ۲۵.۷درصد نیز اعلام کردند جشنواره لاله ها جذاب تر 

بود.
عاقلی گفت: در موضوع اطلاع رسانی نیز ۴۲.۸ درصد از شهروندان حاضر در این رویداد 
جشنواره  با  آشنایی  اصلی  دلیل  را  آشنایان«  و  دوستان  »معرفی  اجتماعی،  فرهنگی 
و  »اکران سطح شهر«  مجازی«،  »فضای  از طریق  اطلاع رسانی  و  کردند  اعلام  اقوام 

»تلویزیون« به ترتیب با ۳۴.۶، ۱۸.۶ و ۴ درصد در جایگاه های بعدی قرار گرفتند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج در خصوص لایحه تخفیف خوش حسابی ناشی از 
پرداخت نقدی گفت: لایحه شهرداری در خصوص تمدید تخفیف خوش حسابی ناشی 
از پرداخت نقدی از ابتدای دی ماه تا پایان اسفند ماه ۱۴۰۲ به تصویب اعضای شورای 

شهر کرج رسید.  
شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  هشتمین  و  چهل  و  یکصد  پایان  در  ایزدیار  عمار 
کرج سالروز وفات حضرت ام البنین )س( که به روز تکریم از مادران و همسران شهدا 
نامگذاری شده است را تسلیت گفت و اظهارداشت: اگر ایثار وصبر و استقامت این شیر 
زنان ایران زمین نبود، خدا می دانست چه بر سر نهال نو پای انقلاب می آمد، این دلاور 
زنان بودند که فرزندان جوان و نوجوان خود را برای خط مقدم جبهه آماده میکردند و 
برای دفاع از ولایت سینه سپر می کردند تا یک وجب از خاک مقدس این سرزمین در 

دست دشمن نیفتد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج به لوایح و مصوبات این جلسه اشاره کرد و افزود: 
شهرداری کرج در راستای تسهیل و ترغیب مالکین جهت تعیین تکلیف پرداخت بدهی 
های خود در نظر دارد مفاد مصوبه فوق الذکر را با همان شرایط و قید عدم اعطای تخفیف 
به تراکم های مازاد اعطایی ناشی از مصوبه اخیر کمیسیون ماده پنج )موسوم به دو نقشه 
ای( از ابتدای دی ماه تا پایان اسفند ماه سال ۱۴۰۲ تمدید کند لذا این لایحه ابتدا در 

کمیسیون و سپس در جلسه رسمی شورای شهر مصوب شد.  
ایزدیار به لایحه دیگر شهرداری اشاره کرد و یادآور شد: با مصوبه شورا تملک یکی از 
املاک بزرگ واقع در طرح تعریض خیابان ۵۵ متری شهیدمطهری انجام و که گام مثبتی 

جهت بازگشایی این خیابان خواهد بود.

نایب رییس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی کلانشهر کرج اعلام کرد: ناوگان حمل و نقل عمومی 
این شهر پرجمعیت و میلیونی بیش از ۵۳۰ دستگاه اتوبوس کم دارد.

علیرضا رحیمی محمودآبادی گفت: اکنون حدود ۱۵۰ دستگاه اتوبوس فعال در کرج وجود دارد که 
پاسخگوی نیازهای حمل و نقل عمومی این شهر پررفت وآمد نیست.

وی با بیان اینکه تعداد زیادی از اتوبوس های کرج به علت فرسودگی طی سال های اخیر از مدار 
خدمات رسانی خارج شده است،گفت: ۹۸ دستگاه اتوبوس به علت فرسودگی طی ماه های گذشته 

به یک توقفگاه در جنوب این کلانشهر انتقال یافتند که باید تعیین تکلیف شوند.
وی ادامه داد: اکنون برنامه بازسازی ۵۳ دستگاه از اتوبوس های فرسوده کرج در دست اقدام است 
که ۱۷ دستگاه آنها توسط بخش خصوصی و مابقی در تعمیرگاه شهرداری کرج باید بازسازی شوند.
رحیمی محمودآبادی گفت: برای بازسازی ۵۳ دستگاه اتوبوس شهاب فرسوده شهر کرج تامین ۲۰۰ 

میلیارد ریال اعتبار در دستور کار مدیریت شهری قرار گرفته است.
عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: قرار است تا پایان امسال ۸۰ دستگاه اتوبوس جدید شامل 

۴۰ دستگاه برقی و ۴۰ دستگاه دیزلی به ناوگان حمل و نقل عمومی کرج اضافه شود .
از  دیگری  بخش  فرسوده  اتوبوس  دستگاه   ۵۳ بازسازی  با  همچنین  افزود:  محمودآبادی  رحیمی 
کمبودها مرتفع خواهد شد اما در عین حال شهرداری باید برای به حرکت درآوردن اتوبوس های 

جدید و بازسازی شده اقدام به جذب راننده کند.
نایب رییس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: در مجموع مدیریت شهری کرج 

باید ظرفیت اتوبوسرانی خود را افزایش دهد و این ناوگان را روز آمد نماید.
وی با بیان اینکه کرج دارای ۲۷ خط اتوبوسرانی است،گفت: خیابان شهید بهشتی به عنوان معبر 

اصلی کلانشهرکرج دارای تداخل خطوط اتوبوسرانی است که نیاز به ساماندهی دارد.
نایب رییس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج اظهار کرد: در اجرای طرح جامع حمل و نقل 

شهر کرج باید از تمام ظرفیت ها برای افزایش ناوگان اتوبوسانی در سطح این شهر استفاده شود.

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج :

ریزش دیوار در مهرشهر کرج یک کشته
 بر جا گذاشت

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

احداث کارخانه استحصال خاک و نخاله 
در حلقه دره

براثر گودبرداری غیر  ایمنی شهرداری کرج اعلام کرد:  سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات 
اصولی و ریزش دیوار در مهرشهر یک کارگر ۲۰ ساله جان باخت.

مهدی سمیعی گفت: این حادثه در خیابان ۱۰۰ شرقی مهرشهر رخ داد.
وی ادامه داد: گودبرداری در یک ملک به مساحت ۳۵۰ مترمربع سبب تخریب دیوار ساختمان در 
حال احداث مجاور شد و یک کارگر زیر آوار مدفون ماند. سخنگوی سازمان اظهار کرد: در پی تماس 
شهروندان با سامانه ۱۲۵، بلافاصله نیروهای عملیاتی از سه ایستگاه آتش نشانی کرج به محل حادثه 
اعزام شده و عملیات امداد و نجات را انجام دادند. وی یادآور شد: ماموران آتش نشانی جسد کارگر 
انتقال دادند.سمیعی گفت:  جوان را از زیر آوار بیرون آوردند و آن را به بهشت سکینه )س( کرج 

رعایت نکردن اصول گودبرداری سبب بروز این حادثه شد.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: طی بازدیدی که هیات تجاری چینی از مرکز 
دفن حلقه دره داشت مقرر شد کارخانه استحصال خاک و نخاله در این مکان احداث شود.

محمدرضا خسروی، رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج، در جمع اصحاب رسانه، گفت: 
طی هفته گذشته با همکاری صورت گرفته با اتاق بازرگانی استان البرز یک هیات تجاری چینی از 
مرکز حلقه دره بازدید کردند.وی افزود: این بازدید با هدف ایجاد ارزش افزوده برای خاک و نخاله 
ای که به این مرکز منتقل می شوند صورت گرفت.رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 
اضافه کرد: طی این بازدید نظر مثبت هیات تجاری چینی میسر شد و مقرر گردید با بررسی ضوابط 
و شرایط همکاری صورت بگیرد. به گفته این مقام مسؤول در صورتی که روند همکاری بدون چالش 

ادامه پیدا کند شاهد احداث کارخانه استحصال خاک و نخاله خواهیم بود.

فرمانده انتظامی شهرستان فردیس :

کشف زمین خواری ۲۰ میلیاردی در فردیس
فرمانده انتظامی شهرستان فردیس از کشف یک پرونده زمین خواری به ارزش ۲۰ میلیارد ریال و 

دستگیری ۲ نفر در این رابطه خبر داد.
پیشروی  مورد  یک  شناسایی  پی  در  فردیس،گفت:  شهرستان  انتظامی  فرمانده  ملکی،  کامران 
غیرمجاز یک قطعه زمین هزار متری و دیوارکشی اطراف آن توسط صاحب ملک، بررسی و رسیدگی 

به موضوع در دستور کار مأموران پلیس آگاهی شهرستان فردیس قرار گرفت.
فرمانده انتظامی شهرستان فردیس افزود: در بررسی های مأموران مشخص شد صاحب زمین اقدام 
به ۱۰۰ متر پیشروی غیرمجاز به حریم خیابان نموده و اطراف ملک خود را دیوارکشی نموده است.

این مقام انتظامی با اشاره به اینکه در این رابطه پرونده تشکیل و جهت رسیدگی قانونی به مراجع 
قضائی ارسال شد، از دستگیری ۲ نفر در رابطه با این پرونده خبر داد. ملکی در پایان با اشاره به 
اینکه ارزش ریالی این زمین خواری بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال توسط کارشناسان برآورد شده است، دفاع 
از حقوق عامه مردم را وظیفه پلیس دانست و از شهروندان خواست در صورت اطلاع از موضوعات 

مشابه، مراتب را از طریق مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ به مأموران اطلاع دهند.


